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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 23 

 
 От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 27.07. 2021 година, от 

13.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  28. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 26 общински съветници. 

В хода на заседанието се включиха общинските съветници Галина Георгиева и 

Джипо Джипов. 

По уважителни причини отсъстваха общинските съветници Валентин Василев; 

Мариан Иванов, Надежда Радославова, Огнян Обрешков и Стефан Стефанов.  

 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: господин Добрин Добрев – Зам.- Кмет изпълняващ 

функциите на Кмет на Община Разград съгласно Заповед № 1424/19.11.2019 г. на Кмета 

на Община Разград; госпожа Полина Иванова – зам.-кмет на Община Разград; господин 

Мирослав Грънчаров, госпожа Руска Вътева; госпожа Нели Добрева – Секретар на 

Община Разград; кметове на населени места; представители на общинска администрация 

и журналисти. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в този горещ юлски ден. 

Уважаеми съветници, за днешното заседание са се регистрирали досега 26 

общински съветници. По уважителни причини отсъстват 5, така че имаме необходимия 

кворум и откривам заседанието на общинския съвет.  

Дежурен секретар днес от групата на Земеделски народен съюз е госпожа Свилена 

Дечева.  

Уважаеми колеги,  

Уважаеми съграждани,  

За днешното заседание на общинския съвет сме предложили дневен ред от две 

точки: 

1. Докладни записки, и  

2. Текущи. 

Материалите за заседанието са раздадени на всички съветници своевременно и 

моля да обсъдим въпроса по проекта за дневен ред. Има ли съветници, които желаят да 

изразят съображения по проекта за дневен ред? Не виждам. За това моля с гласуване да 

се произнесем по приемането на дневния ред. 

 

С 25 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, дневният ред се 

приема.  
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Най-напред ще пристъпим към разглеждането на докладните записки. Доктор 

Апти, имате предложение ли? Заповядайте. 

 

Г-н Левент Апти  – ПП „ДПС“ 

Да, едно процедурно предложение господин председател. Докладна записка с 

вх.№263 нека да се разгледа като първа такава.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, от докладните записки, които ще разгледаме сега, има 

предложение – да разгледаме най-напред докладна записка 263, която е от господин 

Добрин Добрев – зам.-кмет на общината. Има ли желаещ да изрази противно становище? 

Няма. Тъй като това не е съществен процедурен въпрос аз приемам, че няма възражения 

да започнем с тази докладна записка. 

 

ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№263.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Избиране временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 

Дянково, община Разград, област Разград. 

Господин Добрев, като вносител имате ли нещо да добавите и да поясните?  

 

Г-н Добрин Добрев– Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

В деловодството на Община Разград е постъпило Решение на Общинската 

избирателна комисия, с което са прекратени пълномощията на Хюсен Гафур Хаккъ, като 

кмет на с.Дянково в Община Разград поради настъпила смърт на лицето. Съгласно 

изискванията на Закона за местното самоуправление и местната администрация, когато 

пълномощията на кмет са прекратени предсрочно общинския съвет следва да избере 

изпълняващ длъжността кмет за срок до полагане на клетва от новоизбрания кмет. 

Налице са надделяващи обществени интереси с оглед защита особено важни интереси 

изразяващи се в нормалното и непрекъснато административно обслужване на жителите 

на с.Дянково е необходимо да се включи разпореждане за предварително изпълнение на 

този административен акт. знаете, че това е най-голямото село на територията на 

Община Разград и следва да се произнесете с решение, с което да бъде избран 

изпълняващ длъжността кмет, като тук предлагаме Али Джелилов Алиев за срок до 

полагане на клетва от новоизбрания кмет, да изпълнява длъжността кмет на с.Дянково с 

възнаграждението определено за титуляра. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев. Тази докладна записка е разгледана в ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите 
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и връзка с неправителствени организации. Моля нейния председател – господин Монев, 

да ни информира за становището.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, с: 3 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“, докладната 

записка не срещна подкрепа в комисията.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, има ли желаещи да изразят становище по докладната записка и проекта за 

решение? Не виждам желаещи. За това преминаваме към гласуване, което ще бъде с 

вдигане на ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 310 
 

В деловодството на Община Разград постъпи Решение № 208-МИ/03.06.2021 г. 

на Общинска избирателна комисия – Разград, с което на основание чл. 42, ал. 1, т. 

13 и ал. 4 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

(ЗМСМА) и чл. 87, ал. 1, т. 1 от Изборния кодекс са прекратени предсрочно 

правомощията на Хюсеин Гафур Хаккъ като кмет на кметство село Дянково, 

община Разград. 

Съгласно чл. 42, ал. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, когато пълномощията на кмет са прекратени предсрочно, 

общинският съвет избира временно изпълняващ длъжността кмет за срок до 

полагане на клетва от новоизбрания кмет. 

Поради предсрочно прекратяване на пълномощията на кмет на кметство с. 

Дянково, община Разград сериозно се затруднява нормалното и непрекъснато 

административното обслужване на жителите на с. Дянково. 

На основание чл. 60 от АПК с цел защита на особено важни обществени 

интереси изразяващи се в осигуряване на нормалното и непрекъснато 

административното обслужване на жителите на с. Дянково е необходимо в 

настоящият административен акт да се включи разпореждане за предварителното 

му изпълнение. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и  ал.2, във връзка с 

чл. 42, ал. 6 във връзка с ал. 4 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и Решение № 208-МИ/03.06.2021 г., на Общинска избирателна 

комисия Разград и чл. 60, ал. 1 и ал. 2 от Административнопроцесуалния кодекс, 

Общински съвет Разград,  с 20  гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – 3, 

 

                                           Р Е Ш И:  
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1. Избира за временно изпълняващ длъжността кмет на кметство с. Дянково 

община Разград, област Разград, Али Джемилов Алиев, за срок до полагане на 

клетва от новоизбрания кмет, с възнаграждението, определено за титуляра. 

2. На основание чл. 60, ал. 1 и ал. 2 от Административнопроцесуалния кодекс, 

с оглед защита на особено важни обществени интереси изразяващи се в осигуряване 

на нормалното и непрекъснато административното обслужване на жителите на с. 

Дянково, община Разград, Общинският съвет Разград допуска предварително 

изпълнение на настоящото решение. 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и Областен 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№246.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Проект на Наредба № 3 на Общински съвет Разград за условията и 

реда за упражняване правата на собственост от Община Разград в търговски 

дружества и публични предприятия с общинско участие в капитала, за участието на 

общината в граждански дружества, както и за изпълнението на местни дейности и 

услуги чрез общински предприятия. 

Господин Добрев, моля да представите същината на докладната записка, тъй като 

съветниците са запознати с големия обем от материал, който сте представили.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

И сега действащата Наредба №3 на Общински съвет-Разград е приета през 2005 

година, като е изменяна и допълвана през годините и последното изменение и 

допълнение е от 2017 г. В държавен вестник от 2019 г. беше обнародван Закона за 

публичните предприятия, като с приемането на Закона за публичните предприятия се 

въведе изискване за разработване на държавна политика в областта на публичните 

предприятия, механизъм за определяне на конкретни цели, която се приема от 

Министерския съвет. Вече е действащ и Правилник за прилагане на Закона за 

публичните предприятия, като съгласно чл.66 от същия се разработва и приема от 

съотвения общински съвет и се оповестява на интернет страницата на общината. 

Общинския съвет определя съдържанието на общинската политика в съответствие с чл.5, 

ал.2 от правилника, така че чрез нея да се информира обществеността за целите 

представени от общинските публични предприятия. В тази връзка и предвид 

предстоящите конкурси и с оглед информизиране на нашата наредба с изискванията на 

нормативните актове от по-висока степен ви предлагаме да приемете наредба-нова за 

публичните предприятия. Завърших.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Сега следва да чуем становищата на постоянните комисии, които са разгледали 

докладната записка. Най-напред давам думата на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика. Заповядайте, господин Минчев.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Докладната записка беше подкрепена с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и без 

„въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля председателя на ПК по управление на общинската собственост и стопанство 

– господин Иво Димитров, да информира за становището на комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

На свое заседание постоянната комисия по управление на общинската собственост 

и стопанство разгледа докладната записка и при проведеното гласуване докладната 

записка единодушно с: гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“ беше подкрепена. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И сега следва да чуем становището на ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Моля господин Монев, да ни информира.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Колеги, с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“, комисията подкрепя 

проекта.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Монев. 

Колеги, откривам дискусията по проекта за решение и по наредбата. Има ли 

желаещи да изразят становище? Не виждам желаещи. За това приключваме дискусията и 

преминаваме към гласуване, което ще бъде с вдигане на ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 311 

 

С Решение № 327 по Протокол № 19 от 28.03.2005 г. на Общински съвет 

Разград е приета Наредба № 3 за осъществяване на стопанската дейност на Община 
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Разград чрез търговски дружества с общинско участие в капитала или чрез 

граждански дружества и чрез общински предприятия. 

Цитираната наредба е изменяна и допълвана през годините като последното 

изменение и допълнение е с Решение № 406 по Протокол № 29 от 10.08.2017 г. на 

Общински съвет Разград. Наредбата урежда редът за осъществяване на стопанската 

дейност на Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие в 

капитала или чрез граждански дружества, както и чрез общински предприятия. 

 В Държавен вестник бр. 79 от 08.10.2019 г., беше обнародван Закона за 

публичните предприятия /ЗПП/, изм. с ДВ бр. 85 от 02.10.2020 г. С приемането на 

закона се въведе изискване за разработване на държавна политика в областта на 

публичните предприятия и механизъм за определяне на конкретни цели 

(финансови и нефинансови), която се приема от Министерския съвет. Политиката 

съдържа обосновка на причините държавата да притежава участие в публичните 

предприятия и целите, които си поставя това участие, ролята на държавата в 

ръководството на публичните предприятия, изпълнението на политиката, както и 

ролята и отговорностите на министрите, упражняващи правата на държавата и 

другите държавни организации, участващи в изпълнението.  

Съгласно чл. 66, ал. 1 от Правилника за прилагане на закона за публичните 

предприятия политиката за участието на общината в общинските публични 

предприятия се разработва и приема от съответния общински съвет и се оповестява 

на интернет страницата на общината. Общинският съвет определя съдържанието 

на общинската политика в съответствие с чл. 5, ал. 2 от Правилника така, че чрез 

нея да информира обществеността за целите, поставени пред общинските публични 

предприятия.  

В чл. 2, ал. 1 от ЗПП се въведе нормативна дефиниция на понятието публични 

предприятия, съгласно която  „публичните предприятия са търговски дружества с 

над 50 на сто държавно/общинско участие в капитала или дъщерни дружества на 

такива търговски дружества, ако чрез тях държавата/общината контролира повече 

от 50 на сто от дяловете/акциите с право на глас или по друг начин упражнява 

доминиращо влияние“. Тези дружества се създават и управляват в интерес на 

гражданите и обществото с цел постигане на максимална стойност за обществото 

чрез ефективно разпределение на ресурсите, когато е необходимо да се елиминират 

съществуващи пазарни дефекти; да се предоставят стоки или услуги от 

стратегическо значение или такива, свързани с националната сигурност или 

развитие или да се управлява стратегическо за държавата/общината имущество. 

 Съгласно чл. 3 от ЗПП „Органите на местното самоуправление и общинските 

публични предприятия прилагат съответно разпоредбите на глави втора, пета, 

шеста и седма“, което означава, че е предвидено ограничено прилагане на закона по 

отношение на общинските публични предприятия, с оглед на това, да не се 

нарушават правата на общините за местно самоуправление. 

   С Постановление на Министерски съвет № 85 от 30.04.2020 г., беше приет и 

Правилник за прилагане на Закона за публичните предприятия /ППЗПП/, обн. в ДВ 

бр. 40 от 05.05.2020 г.. В чл. 1, ал. 2 от Правилника е предвидено, че „органите на 

местното самоуправление и общинските публични предприятия прилагат 

разпоредбите на глава осма от Правилника“. 
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   Във връзка с горепосочените обстоятелства и настъпилите законодателни 

промени беше извършен цялостен преглед на разпоредбите на сега действащата 

Наредба № 3 на Общински съвет Разград за осъществяване на стопанската дейност 

на Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие в капитала или 

чрез граждански дружества и чрез общински предприятия. 

  Вследствие на това се установи, сега действащата наредба не е актуална и не 

е приведена в съответствие с изискванията на Закона за публичните предприятия. 

Това създава затруднения по отношение на прилагането ѝ - както за общинската 

администрация, така и за гражданите и представителите на бизнеса. С цел 

процесуална и правна икономия се изисква актуализиране и адаптиране на 

разпоредбите от Наредбата със съществуващото към момента законодателство.  

 С оглед гореизложеното най-удачния вариант беше да се изработи проект за 

изцяло нова наредба, тъй като промените, които се налага да се направят са важни 

и многобройни. Решението за изработване на изцяло нова наредба е обусловено от 

необходимостта за съответствие с действащото законодателство, в това число с 

правилата за изготвяне на нормативните актове и в частност – установените 

изисквания за кратка, ясна и точна формулировка на разпоредбите. От 

предложения проект на нормативен акт отпадат текстове, които са остарели, или 

противоречат на закона и се добавят нови такива, регламентиращи отношения, 

които не са уредени със закона. Създават се и нови норми, които са необходими да 

се въведат във връзка с прилагането на Закона за публичните предприятия и 

Правилника за прилагането му, както и с новите изменения в Закона за лечебните 

заведения, които касаят реда за избор на управителни и контролни органи на 

общинските търговски дружества – лечебни заведения. 

   С оглед приетите изменения в нормативната уредба и създадените нови 

законови промени, считам, че е необходимо да се приемат адекватни изменения и в 

подзаконовите нормативни актове, които са свързани с прилагането и 

изпълнението на разпоредбите на закона.  

Тук следва да бъде отбелязано и едно важно обстоятелство – сега действащата 

и цитирана по – горе Наредба № 3 съдържа глави и раздели, които касаят 

образуването и управлението на общинските предприятия, организация на 

дейностите на общинските предприятия, както и участието на общината в 

граждански дружества по Закона за задълженията и договорите. 

В тези части Наредба № 3 е актуална и приложима, поради което не се налагат 

изменения и допълнения, но в останалата част се налагат многобройни такива, 

както беше посочено по-горе, поради което варианта за изцяло нова наредба, в 

която да се запази само частта, която касае правната уредба на общинските 

предприятия и гражданските дружества по ЗЗД, е най-удачен. 

    Предвид необходимостта от съответствие с действащото законодателство, 

както и предвид разпоредбата на чл. 11, ал. 1 от ЗНА, се налага отмяна на 

действащата наредба и приемането на нова съгласно настоящия проект. 

  
1. Основни цели, които се поставят: 

 С приемането на нова Наредба на Общински съвет се цели същата да се 

приведе в съответствие с изискванията на Закона за публичните предприятия, 

правилника за прилагане на закона за публичните предприятия и други законови и 
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подзаконови нормативни актове имащи отношения към материята касаеща 

публичните предприятия. 

Цели се също така и постигане на яснота, прозрачност и обективност при 

регулиране на обществените отношения. Стимулиране на 

управителите/директорите на общински търговски дружества, да работят в 

дългосрочна перспектива, с по – голямо усърдие, упоритост и винаги стопанската 

дейност на дружеството да приключва с печалба. Спазване принципите за 

откритост, публичност и граждански контрол върху дейността на местните власти, 

конкретно при упражняване на правата на собственост на общината в общинските 

търговски дружества с общинско участие в капитала си. 

  Целта на новата наредба е въвеждането на единни и ясно регламентирани 

правила за условията и реда за упражняване на правата на собственик на общината 

в общински търговски дружества с общинско участие в капитала им, в 

съответствие с действащите нормативни актове от по-висока степен, постигане на 

ясна регламентация в уредбата на обществените отношения, свързани със 

стопанската дейност на Община Разград и упражняване на правата на собственик 

на общината в общински търговски дружества. Цели се да се осигурят оптимални 

условия за дейността на общинските търговски дружества. Регламентира се реда и 

начина за провеждане на конкурси за избор на управителни органи. Правилата за 

провеждане на конкурс са ясни, подробни, безпристрастни и прозрачни, с ясни 

критерии за избор. Разписани са условията за кандидатстване, ограниченията и 

конкретните резултати. Проектът на Наредбата определя условията за възлагане на 

управлението на търговските дружества, реквизитите, които трябва да съдържат 

договорите за възлагане за управление, мандатност, уреждане отговорността на 

страните при неизпълнение на задълженията по договорите за възлагане за 

управление и други. С новата наредба се уреждат ясно критериите за изплащане на 

възнаграждения на органите за управление.  

 

2. Финансови и други средства, необходими за прилагане на новата наредба: 

За прилагане на новата наредба не са необходими допълнителни финансови 

средства от бюджета на Община Разград. 

 

3. Очаквани резултати: 

С приемането на настоящия проект на наредбата ще бъдат изпълнени 

законовите изисквания за приемане на подзаконов нормативен акт, който да 

урежда обществените отношения, свързани със стопанската дейност на Община 

Разград и условията и редът за упражняване на правата на собственик на общината 

в общински търговски дружества с общинско участие в капитала им. Очакваните 

резултати от приемането на Наредбата са създаване на по - благоприятни условия 

за подобряването дейността на общинските търговски дружества, което ще доведе 

до по-добра оперативност и контрол по изпълнението на поставените задачи и 

постигане на по-високи резултати за цялостното развитие на общината. 

           

4. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 

Предлаганият проект на Наредба № 3 на Общински съвет Разград за условията 

и реда за упражняване правата на собственост от Община Разград в търговски 
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дружества и публични предприятия с общинско участие в капитала, за участието 

на общината в граждански дружества, както и за изпълнението на местни 

дейности и услуги чрез общински предприятия е разработен в съответствие с 

разпоредбите на Европейското законодателство – Европейската харта за местно 

самоуправление, както и с директиви на Европейската общност, свързани с тази 

материя, предвид съответствието на основни нормативни актове /Закон за местното 

самоуправление и местната администрация, Закон за публичните предприятия, 

Закон за лечебните заведения и Закон за общинската собственост / с тях. 

  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 76, ал. 3, чл. 77 и чл. 79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл. 8, чл. 11, ал. 3 и чл. 28 от Закона за 

нормативните актове, Указ № 883 от 24.04.1974 г. за прилагане на Закона за 

нормативните актове, чл. 51а, ал. 4 от Закона за общинската собственост, чл. 2 и чл. 

3 от Закона за публичните предприятия и чл. 1, ал. 2 от Правилника за прилагане 

на Закона за публичните предприятия, чл. 21, ал. 2 във връзка с ал. 1, т. 23 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, Общински 

съвет Разград, с 24  гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Отменя Наредба № 3 на Общински съвет Разград за осъществяване на 

стопанската дейност на Община Разград чрез търговски дружества с общинско 

участие в капитала или чрез граждански дружества и чрез общински предприятия. 

2. Приема Наредба № 3 на Общински съвет Разград за условията и реда за 

упражняване правата на собственост от Община Разград в търговски дружества и 

публични предприятия с общинско участие в капитала, за участието на общината в 

граждански дружества, както и за изпълнението на местни дейности и услуги чрез 

общински предприятия, съгласно Приложение № 1 към настоящото решение. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград.  
 

 

                     

/ Приложение №1 е неразделна част от Решение №311 и е приложено към 

протокола в отделен файл./ 

 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№247.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев - зам.-кмет на Община Разград 
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Относно: Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси и цени на 

услуги на територията на община Разград. 

Господин Добрев, тази докладна беше вече предмет на внимание на общинските 

съветници, нещо имате ли да добавите? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладната записка беше разглеждана на предишното заседание, тя е абсолютно 

същата по текст и абсолютно същата по смисъл. Предлагаме с нея да бъдат освободени 

от заплащане на такса за задължително предучилищно образование, всички деца от 

детските градини на територията на населените места от Община Разград, а на детските 

градини на територията на град Разград, децата на 5 и 6 годишна възраст, които също 

подлежат на задължително предучилищно образование да им бъдат намалени таксите с 

40 %, както и предлагаме въвеждането на нова услуга за деца, които са завършили 

предучилищното си образование да могат да посещават детските градини на територията 

на Община Разград срещу таксата от 65 лв. Другия аспект, който също е много важен 

промяната на Закона за автомобилните превози където се вменява на общинските съвети 

да приемат други местни такси определени със закон където предимно се регламентират 

промените за удостоверение за регистрация, вписване на автомобили, отразяване на 

промени в обстоятелствата за удостоверенията за таксиметров превоз на пътници. 

Завърших.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев. 

Уважаеми съветници, докладната записка беше разгледана още веднъж в ПК по 

бюджет, финанси и икономическа политика, ПК по образование и наука, ПК по 

устройство и развитие на територията, транспорт на Общината и в ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Най напред давам думата на председателя на 

постоянната комисия по бюджет и финанси – господин Минчев, да ни информира за 

становището на комисията.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Постоянната комисия разгледа докладната записка и тя не беше подкрепена от нея, 

като „ЗА“ са гласували – 4, без „против“ и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Моля госпожа Елка Неделчева – председател на постоянната комисия по 

образование, да ни информира за становището на комисията.  

 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, докладната записка беше разгледана на заседание на 

постоянната комисия, като тя подкрепена с: 4 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма. И сега искам да докладвам и по следващите докладни, които предстоят да 
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бъдат разгледани. По докладна записка №252 гласуването също беше подкрепена 

докладната с: 4 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма. Докладна записка с 

вх.№253: 4 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма. Докладна записка с 

вх.№254, подкрепена с: 6 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма. Това 

бяха и само пропуснах да кажа, че на заседанието присъстваха 6 от членовете на 

комисията.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Сега моля господин Джипо Джипов – председател на постоянната комисия по 

ТСУ, да информира за становището на комисията.  

 

Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, на редовно заседание проведено на 19 юли комисията разгледа 

няколко на брой докладни записки, ще ви ги докладвам всичките. Тази точно №247 беше 

подкрепена с: 5 гласа „ЗА“, 250 не беше подкрепена – 3 гласа „ЗА“, 1 „против“. Докладна 

записка с вх.№251 беше подкрепена, 252 е подкрепена, 253 също е подкрепена. 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Има ли желаещи съветници да изразят становище или да 

направят предложение по проекта за решение? Давам думата на общинския съветник и 

председател на постоянната комисия по законност – господин Калоян Монев. 

Заповядайте.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Уважаеми колеги, аз ще започна с доклад на постоянната комисия, тъй като 

докладната записка беше гледана и там, и тя не срещна подкрепа с: 2 гласа „ЗА“, без 

„против“ и 1 – „въздържал се“.  

И имам един въпрос, тъй като разбрахме, че текста на докладната е едно към едно с 

предходната сесия.  

Господин Добрев, може ли да ни кажете кое лице в общинска администрация 

изготвя анализа към чл.21, ал.7, приложение №1 към докладната записка? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Главния счетоводител на Отдел „Образование“.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Добре. Следващия ми въпрос е свързан с тази нова алинея 7, която се създава, тя 

касае – ползване на детска градина за летния период от 1 юни до 14 септември. Нали 

така? И предлагате да се събират такси в размер на 65 лв. за град Разград и 55 лв. за 

селата, като в анализа сте посочили, че в режийни разходи следва родителите да 

заплащат сумата от 12,60 лв. за отопление – газ и парно, а селата за отопление с дърва в 

размер на 4,20 лв. Може ли да ми отговорите каква температура трябва да достигне в 

стаята за да се извършва такова отопление и родителите да заплащат 20 % от таксата за 

отопление? Благодаря Ви.  
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Съгласно нормативните изисквания, когато се прави такъв финансов анализ се 

изчислява среден годишен разход, ние не може да изчисляваме месечен.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Тоест, Вие твърдите, че все пак ще се извършва отопление на сградата, така ли? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Не. Твърдя, че съгласно законодателството начинът за правене на анализ се състои 

в това да бъде годишен разхода - средногодишен.  

 

Г-н Антон Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Тоест нищо, че детето ми ходи само лятото на детска градина, аз трябва да плащам 

масрафа за отоплителния сезон, така ли да го разбирам? 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Аз нямам други въпроси.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници желаят ли да поставят въпроси, да изразят становище? 

Заповядайте, господин Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Аз имам предложение, нека да видим въпроси ако има.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз мога да Ви отговоря по следния начин, тъй като се опитваме да подобряваме 

условията в детските градини, понякога пък се налага да се пускат климатици в 

помещенията и закупуваме такива климатици за все повече и повече детски градини. 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Господин Добрев, Вие сте сложили масрафа за ел.енергия. Извинявайте това е за 

отопление. Хубаво си вижте докладната.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

То е средногодишно.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Продължаваме колеги дискусията. Има ли други желаещи? Няма. Тогава се 

ориентираме към приключване и следва произнасяне… 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Господин председател, казах Ви, че имам предложение по докладната записка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Заповядайте, господин Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Колеги, считам, че така представената ни обосновка на новата такса по ал.7 в 

размер на 65 лв. за град Разград, от които 20 % - 12,60 лв. за отопление на газ и ТЕЦ и 

4,20 лв. – отопление на дърва категорично не е обоснована с оглед на факта, че става 

дума за обучение, всъщност то не е обучение, а само за ползване на детска градина за 

летния период и в тази връзка правя предложение – да се гласуват поотделно текстовете 

на решението, като т.10 да се гласува отделно, а всички останали заедно. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, има ли други желаещи да изразят становище преди да решим въпроса за 

начина на гласуване, така както беше направено предложението. Не виждам. За това сега 

следва да се произнесем по направеното предложение за гласуване поотделно на 

текстовете, които са представени на вашето внимание в диспозитива на решението. И 

пояснявам само, че предложението е: отделно да бъде гласувана т.10 в диспозитива.  

 

С 8 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 11, предложението не се 

приема.  

 

И за това сега ще преминем към гласуване по същината на проекта за решение. 

Изискването е това гласуване да бъде поименно и за приемането му е необходимо 

квалифицирано мнозинство.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

27.07.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев  +  

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства   

5. Галина Георгиева-Маринова   + 

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев  +  

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов +   
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18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов   + 

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков Отсъства   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова   + 

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков  +  

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 312 

 

С Решение № 242 по Протокол № 18 от 29.11.2016 г. на Общински съвет Разград 

е приета Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на община Разград, изменена и допълнена с Решение 

№ 552 от Протокол № 40 от 30.04.2018 г., Решение № 620 от Протокол № 47 от 

24.10.2018 г., Решение № 668 от Протокол № 51 от 31.01.2019 г. и Решение № 90 от 

Протокол № 7 от 30.04.2020 г. на Общински съвет Разград. 

Приетият нормативен акт урежда обществените отношения, които са 

свързани с определянето и администрирането на местните такси и цени на 

предоставяни на физически и юридически лица услуги, реда и срока на тяхното 

събиране на територията на община Разград. 

Причините, които налагат изменението и допълнението на Наредба № 14 на 

Общински съвет Разград, са следните: 

1. Изменение и допълнение на Административнопроцесуалния кодекс; 

2. Изменение и допълнение на Закона за предучилищното и училищното 

образование; 

3. Изменение и допълнение на Закона за автомобилните превози; 

4. Определяне на такси за нови видове услуга по Закона за автомобилните 

превози и Наредба № 34 от 1999 г. за таксиметров превоз на пътници, издадена от 

Министъра на транспорта; 

5. Отпадане на услуги; 

Съгласно систематическото място на предлаганите изменения и допълнения в  

Наредба № 14 на Общински съвет Разград за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на община Разград на първо място 

ще се спра на измененията, които е необходимо да се направят в наредбата 

продиктувани от измененията и допълненията в Закона за предучилищното и 

училищното  образование  (Обн. ДВ, бр. 82 от 2020 г.). 
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Съгласно разпоредбата на чл. 283, ал. 9 от Закона за предучилищното и 

училищно образование (ЗПУО) „Държавата подпомага заплащането на такси, 

дължими от родителите за дейностите по хранене на децата в задължително 

предучилищно образование, осъществявано от държавните и общинските детски 

градини и училища, извън финансираното от държавата. Средствата от държавния 

бюджет за подпомагане на заплащането на дължими от родителите такси се 

предоставят по бюджета на съответния първостепенен разпоредител с бюджет“. 

Размерът на средствата и механизмът за тяхното разпределение по общини са 

регламентирани в Решение № 790 на Министерски съвет от 30 октомври 2020 г. – на 

общините се предоставят по 174 лв. за всяко дете в задължителна предучилищна 

възраст, записано в целодневна или полудневна форма на организация в детската 

градина или в училище. Съгласно чл. 283, ал.11 от ЗПУО „Първостепенният 

разпоредител с бюджет е длъжен да осигури пълно подпомагане на заплащането на 

такси, дължими от родителите за дейностите по хранене на децата в 

задължителното предучилищно образование, с не по-малко от 50 на сто от 

средствата по ал. 9“. 

Останалата част – за намаляване размера на таксите (за всички или за част от 

родителите). 

Съгласно чл. 283, ал.10, т. 1 от ЗПУО „Условията и редът за пълно и/или 

частично подпомагане на заплащането на дължими от родителите такси за 

дейностите по хранене на децата в задължителното предучилищно образование, 

извън финансираното от държавата, се определят със наредбите по чл. 9 от Закона 

за местните данъци и такси – за общинските детски градини и училища“. 

В изпълнение на законовите разпоредби, с цел разработване на критерии за 

подпомагане заплащането на такси, Община Разград анализира броя на децата от 

подготвителните групи в общинските детски градини, за които родителите 

заплащат такса и по чл. 21, ал.1, т.3 от Наредба № 14 на Общински съвет Разград за 

определянето и администрирането на местните данъци и цени на услуги на 

територията на община Разград, както и броя на децата, за които родителите не 

заплащат такса, съгласно чл. 21, ал.2 и 50% от таксата по чл. 21, ал.3 от същата 

наредба, като направеният анализ представлява Приложение №1, неразделна част 

от настоящата Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси и цени на 

услуги на територията на община Разград. 

 Такса не заплащат и родителите, които отговарят на критериите и попадат в 

целевата група, идентифицирана от Министерство на образованието и науката във 

връзка с проект BG05M2OP001-3.005-0004 „Активно приобщаване в системата на 

предучилищното образование“ на Оперативна програма „Наука и образование за 

интелигентен растеж“ 2014-2020 г. Дължимите от тези лица такси постъпват в 

общинския бюджет за сметка на проекта. 

Финансовите средства, необходими за прилагането на предложените промени, 

ще са за сметка на държавния бюджет.  

С предлаганите изменения и допълнения в чл. 21 от наредбата, които са 

продиктувани от измененията и допълненията в Закона за предучилищното и 

училищното образование ще се улесни достъпът до предучилищното образование и 

ще се увеличи обхватът от родители с финансови затруднения. 
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Предлаганите изменения и допълнения на Наредбата, продиктувани от 

Административнопроцесуалния кодекс, касаят отпадане на услуги и следват изцяло 

измененията на Кодекса. С цел подобряване на законодателната уредба за 

ограничаване на административната тежест и подобряване на административното 

обслужване за гражданите и бизнеса, с измененията и допълнение от 10.10.2019 г. на 

Административнопроцесуалния кодекс е отменен чл. 42, което налага в Раздел V 

„Такси за административни услуги“ от Наредба № 14 на Общински съвет Разград 
за определянето и администрирането на местните данъци и цени на услуги на 

територията на община Разград да бъдат направени следните изменения: 

 

- в чл. 29, ал. 1, т. 24, касаеща издаване на удостоверение по чл. 42 от 

Административнопроцесуалния кодекс, да се отмени; 

- в чл. 31, ал. 1, т. 4, касаеща издаване на удостоверение по чл. 42 от 

Административнопроцесуалния кодекс, да се отмени. 

През 2020 г. е прието изменение на Закона за автомобилните превози (ЗАП), с 

което съгласно чл. 12 издаването на удостоверения за регистрация за таксиметров 

превоз, вписването на промени в данните, както и отписване, се прехвърля в 

задължение на кметовете на общини, или оправомощени от тях длъжностни лица. В 

съответствие с измененията на ЗАП през 2021 г. са направени и съответните 

изменения и допълнения в Наредба № 34 от 1999 г. за таксиметров превоз на 

пътници, издадена от Министъра на транспорта и е извършено унифициране на 

заявленията за отделните услуги. 

За предоставянето на новите услуги по аргумент от чл. 12, ал. 14 от ЗАП 

общинският съвет следва да определи с наредба таксата за издаване на 

удостоверението за регистрация и за вписване на промени. Изложеното налага в чл. 

38 от Раздел VIII „Други местни такси, определени със закон“  от Наредба № 14 на 

Общински съвет Разград: 

- да се създадат нови точки 8, 9, 10, 11, 12, 13 със следното съдържание: 

№ 

Наименование на административната услуга 

и уникален идентификатор съгласно 

Регистъра на услугите 

Мярка 
Такса 

/лв./ 

8. 

594 Издаване на удостоверение за 

регистрация за извършване на таксиметров 

превоз на пътници  /срок за изпълнение 14 

дни/ лв./бр. 100,00 

9. 

1229 Вписване на автомобили и/или водачи, 

които извършват таксиметров превоз на 

пътници от името на регистриран превозвач, 

но за своя сметка в списъците към 

удостоверението за регистрация на 

превозвача /срок за изпълнение 14 дни/ 

лв./ за всяко 

конкретно 

превозна 

средство/водач 10,00 

10. 

1442 Отразяване на промени в 

обстоятелствата, вписани в удостоверение за 

регистрация за извършване на таксиметров 

превоз на пътници /срок за изпълнение 14 

дни/ лв./бр. 100,00 

11. 

1230 Отписване на автомобили и/или водачи, 

които извършват таксиметров превоз на 

пътници от името на регистриран превозвач, 

лв./ за всяко 

конкретно 

превозна 10,00 
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но за своя сметка в списъците към 

удостоверението за регистрация на 

превозвача /срок за изпълнение 14 дни/ 

средство/водач 

12. 

815 Издаване на дубликат на удостоверение 

за регистрация за извършване на 

таксиметров превоз на пътници /срок за 

изпълнение 14 дни/ лв./бр. 10,00 

13. 

3167 Отразяване на промени в 

обстоятелствата, вписани в разрешение за 

таксиметров превоз на пътници.  /срок за 

изпълнение 7 дни/ лв./бр. 20,00 

 

Размерът на таксите на предлаганите нови услуги т. 8 - 12 e определен на 

национално ниво с Тарифа № 5 за таксите, които се събират в системата на 

Министерството на транспорта, информационните технологии и съобщенията. 

Определените в чл. 100 от Тарифата такси са наложени в практиката, поради което 

намирам за правилно да се съобразим с тях и същите да бъдат включени  в Наредба 

№ 14 на Общински съвет Разград за определянето и администрирането на местните 

такси и цени на услуги на територията на община Разград. 

Размерът на таксата на предлаганата в т. 13 нова услуга e определен 

съобразно Методиката за определяне на разходоориентиран размер на таксите по 

чл. 7а от Закона за ограничаване на административното регулиране и 

административния контрол върху стопанската дейност и е придружен с анализ, 

представляващ Приложение № 2, неразделна част от настоящата Наредба за 

изменение и допълнение на Наредба № 14 на Общински съвет Разград за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 

територията на община Разград. 

 

1. Основни цели, които се поставят: 

 Целта, която ще се постигне, е съответствие на текстовете от наредбата с 

нормите на Закона за местните данъци и такси и други закони и подзаконови 

нормативни актове, след изпълнение на задължителната процедура по провеждане 

на обществено обсъждане и осигуряването на възможност заинтересованите страни 

да изразят становища и да направят предложения. Спазване принципите за 

откритост, публичност и граждански контрол върху дейността на местните власти, 

конкретно при определяне размера, реда и начина на събиране на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград. 

 

2. Финансови и други средства, за прилагане на изискванията на новата уредба – 

Предлаганата Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси и цени на 

услуги на територията на община Разград, не предполага необходимост от 

допълнителни финансови средства. Финансовите средства, необходими за 

прилагането на предложените промени, изразяващи се в изменения и допълнения в 

чл. 21 от наредбата ще са за сметка на държавния бюджет. 
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3. Очаквани резултати – С приемането на Наредбата, ще се регламентират 

условията и реда за определяне, установяване, обезпечаване и събиране на такси на 

услуги, съобразно изискванията на Закона за местните данъци и такси и 

недопускане на противоречия и различия със законовата и подзаконова 

нормативна уредба. 

4. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 

Настоящата Наредба е в съответствие с Европейската Харта за местното 

самоуправление, Европейската Харта за регионално развитие, както и с директиви 

на Европейската общност, свързани с тази материя, предвид съответствието на 

проекта с основния нормативен акт (Закона за местните данъци и такси) и други 

закони предвиждащи изисквания и правомощия за събиране на данъци, такси и 

цени на услуги и права, предоставяни от Община Разград, както и тяхното 

образуване. 

Предлаганата наредба е в пълно съответствие и с националното 

законодателство, конкретно – в съответствие със Административнопроцесуалния 

кодекс, Закона за предучилищното и училищното образование, Закона за местните 

данъци и такси, Закона за автомобилните превози, Наредба № 34 от 1999 г. за 

таксиметров превоз на пътници, издадена от Министъра на транспорта. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 76, ал. 3, чл. 77 и чл. 79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл. 8, чл. 11, ал. 3 и чл. 28, ал. 1 от Закона за 

нормативните актове и Указ № 883 от 24.04.1974 г. за прилагане на Закона за 

нормативните актове, чл. 9 от Закона за местните данъци и такси, чл. 21, ал. 2 във 

връзка с ал. 1, т. 7 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 21  гласа 

„ЗА“, „против“ – 3, „въздържал се“ – 3, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 
 

1. Приема Наредба за изменение и допълнение на Наредба № 14 за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 

територията на община Разград, както следва: 

 

§ 1. В член 21 се правят следните изменения и допълнения: 

1. В алинея 1 се създава нова точка 5 със следното съдържание: 

„Родителите ползват частично подпомагане на заплащането на дължими такси за 

дейности по храненето на децата в размер на 40%  по т. 3, със средства делегирани 

от държавата  от норматив за подпомагане заплащането на такси по чл. 283, ал. 9 

от Закона за предучилищното и училищно образование“. 

2. В алинея 2 думите „не се заплаща такса за“ се заменят с думите „Пълно 

подпомагане на заплащането на такси, дължими от родителите за:“; 

3. В алинея 2, точка 1 се изменя така: „Деца от семейства с три или повече 

деца, посещаващи общински  детски ясли, детски градини или училища“; 

4. В алинея 2 се създават нови точки 6, 7, 8, 9 и 10 със следното 

съдържание: 
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„6. Деца, посещаващи детски градини, функциониращи в селата на община 

Разград;“ 

„7. Децата, на които единият или двамата родители са с над 70% намалена 

работоспособност по решение на ТЕЛК/НЕЛК;“ 

„8. Деца, на които и двамата родители са студенти, редовна форма на 

обучение;“ 

„9. Деца – близнаци, тризнаци и т.н.;“ 

„10. Дължимите такси от родителите на деца, които отговарят на 

критериите по проект BG05M2OP001-3.005-0004 „Активно приобщаване в 

системата на предучилищното образование“, осъществен с финансовата подкрепа 

на Оперативна програма „Наука и образование за интелигентен растеж“ 2014-2020 

г., се финансират от проекта до завършването му.“ 

5. Алинея 3 се отменя; 

6. Досегашната алинея 4 става алинея 3 като същата се изменя и допълва 

така: „При отсъствие на децата таксата по ал.1 не се заплаща за     

неприсъствените дни, при условие, че родителите предварително са уведомили 

директора на детското заведение и за времето когато детската градина или група в 

нея не работи поради: аварии, ремонти, карантини и други обективни причини, 

оповестени със заповед на министъра на здравеопазването, кмета или на директора 

на детската градина.“ 

7. Досегашната алинея 5 става алинея 4; 

8. Досегашната алинея 6 става алинея 5; 

9. Досегашната алинея 7 става алинея 6; 

10. Създава се нова алинея 7 със следното съдържание: „За ползване на 

детска градина за периода от 01.06. до 14.09. от деца, придобили Удостоверение за 

задължително предучилищно образование и подлежащи на прием в първи клас през 

текущата календарна година, родителите заплащат месечна такса, след заявено 

писмено желание до директора на съответната детска градина: 
 

№ Деца, придобили Удостоверение 

за задължително предучилищно 

образование 

в град Разград в селата 

7.1. За първо дете 65,00 лв. 55,00 лв. 

7.2. За второ дете и всяко следващо 55,00 лв. 45,00 лв. 

.“ 

§ 2. В чл. 29, ал. 1, т. 24 се отменя. 

§ 3. В чл. 31, ал. 1, т. 4, се отменя. 

 

§ 4. В чл. 38 се създадат нови точки 8, 9, 10, 11, 12, 13 със следното съдържание: 

№ 

Наименование на административната услуга 

и уникален идентификатор съгласно 

Регистъра на услугите 

Мярка 
Такса 

/лв./ 

8. 

594 Издаване на удостоверение за 

регистрация за извършване на таксиметров 

превоз на пътници  /срок за изпълнение 14 

дни/ лв./бр. 100,00 

9. 1229 Вписване на автомобили и/или водачи, лв./ за всяко 10,00 
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които извършват таксиметров превоз на 

пътници от името на регистриран 

превозвач, но за своя сметка в списъците към 

удостоверението за регистрация на 

превозвача /срок за изпълнение 14 дни/ 

конкретно 

превозна 

средство/водач 

10. 

1442 Отразяване на промени в 

обстоятелствата, вписани в удостоверение 

за регистрация за извършване на 

таксиметров превоз на пътници /срок за 

изпълнение 14 дни/ лв./бр. 100,00 

11. 

1230 Отписване на автомобили и/или водачи, 

които извършват таксиметров превоз на 

пътници от името на регистриран 

превозвач, но за своя сметка в списъците към 

удостоверението за регистрация на 

превозвача /срок за изпълнение 14 дни/ 

лв./ за всяко 

конкретно 

превозна 

средство/водач 10,00 

12. 

815 Издаване на дубликат на удостоверение 

за регистрация за извършване на 

таксиметров превоз на пътници /срок за 

изпълнение 14 дни/ лв./бр. 10,00 

13. 

3167 Отразяване на промени в 

обстоятелствата, вписани в разрешение за 

таксиметров превоз на пътници.  /срок за 

изпълнение 7 дни/ лв./бр. 20,00 

 

 

 

Заключителна разпоредба 

 

§ 5. Наредбата за изменение и допълнение на Наредба № 14 за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

община Разград влиза в сила три дни от разгласяването й чрез местните печатни 

издания или по друг подходящ начин, съгласно разпоредбата на чл. 78, ал. 3 от АПК. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от приемането му.       

 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
 

                                                              

 

/Приложения №1 и №2 са неразделна част от Решение №312  и са приложени 

към протокола  в отделен файл./ 
 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Докладна записка с вх.№248.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Договор за кредит с „Регионален фонд за градско развитие“ АД, по 

силата на който Община Разград да поеме дългосрочен дълг за реализация на 

проектно предложение с регистрационен номер BG16RFOP001-1.023-0005 

„Енергийна ефективност и реконструкция на сгради в сферата на културата и 

изкуството в община Разград“ на ОП „Региони в растеж 2014 – 2020 г. (ОПРР), 

Приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано градско развитие“. 

Господин Добрев, като вносител моля да представите същината на Вашето 

предложение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

След получаването на решението през изминалия четвъртък беше подписан и 

договора с Министерството на регионалното развитие и благоустройството – 

Управляващия орган по Оперативна програма „Региони в растеж“, като общата стойност 

на проектното предложение 825 х.295,62 лв., а размера на безвъзмездната финансова 

помощ е 572 х.79,56 лв. Съгласно изискванията на оперативната програма имаме 

кандидатстване чрез безвъзмездна финансова помощ и финансов инструмент, като 

размера на финансовия инструмент е 193 х.216,6 лв., като има и собствено финансиране 

на бенефициента Община Разград в размер на 60 000 лв. Основната цел на проекта е да 

бъде подпомогната енергийната ефективност и модернизацията на културната 

инфраструктура в Община Разград в подкрепа на развитие на местната общност основана 

на знание, творчество и съвместен културен живот. Както знаете обекта е предмет на 

инвервенция на РБ „Проф. Боян Пенев“, МШ „Илия Бърнев“ и Етнографски музей 

гр.Разград, като в изпълнение на дейности по проекта се предвижда повишаване на 

енергийната ефективност на сградите и достигане на минимален клас на 

енергопотребление „Ц“, осигурена достъпна среда  възможност за участие в значимо 

социално събитие на хора в неравностойно положение, увеличаване броя на посетители в 

културните институции и повишаване на качеството на културен живот и стандарт на 

населението в Община Разград. 

Общия индикативен  размер на кредита е -  до  193 217 лв. 

Кредитна линия А в размер до 113 998 лв., тя се осигурява от финансиращата 

институция Регионален фонд за градско развитие АД, а Кредитна линия Б до 79 219 лв. 

се осигурява с подкрепата на  институция „Банка ДСК“ АД. 

С оглед на гореизложеното, предлагам да вземете решение, с което да дадете 

съгласие Община Разград да сключи договор за кредит с „Регионален фонд за градско 

развитие“ АД, в качеството на мениджър на финансов инструмент Фонд за градско 

развитие за северна България (ФГР Север), част от ОПРР 2014 – 2020 г. и „Банка ДСК“ 

АД, като съфинансираща институция по инструмента, по силата на който да поеме 

дългосрочен общински дълг с цел реализация на проектно предложение. Валутата на 

дълга предлагаме да бъде в лева, а начинът на обезпечаване чрез учредяване на залог 

върху съвкупност от настоящи и бъдещи вземания на Община Разград за собствените 

приходи на общината. Срокът на кредита е до 78 месеца, а гратисния период на 

главницата до 24 месеца. Погасителен план: 54 равни месечни вноски по главницата,  

дължими след изтичане на гратисния период. Завърших.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Сега следва да чуем становищата на ПК по бюджет, финанси и икономическа 

политика, ПК по култура, културно-историческо наследство и духовни ценности и ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите 

и връзка с неправителствени организации. Най-напред моля господин Милен Минчев, да 

ни информира за становището на бюджетната комисия.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Комисията по бюджет и финанси не подкрепи докладната записка, „ЗА“ са 

гласували 4, „против“ – няма и „въздържали се“ – няма. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля госпожа Свилена Дечева, да ни информира за становището на ръководената 

от нея постоянна комисия по култура.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Докладната записка беше подкрепена с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали 

се“. Ще докладвам и за другите докладни записки разгледани в комисията. Докладна 

записка №252 не бе подкрепена, с: 3 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“ и 

докладна записка №253 не бе подкрепена с аналогичен резултат, 3 гласа „ЗА“, без 

„против“ и „въздържали се“. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. И сега моля председателя на постоянната комисия по законност 

господин Калоян Монев да информира за становището на тази комисия.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, тази докладна и всички останали, които бяха гледани в 

постоянната комисия са подкрепени с необходимото мнозинство. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, имате възможност да изразите становища, разбира се и въпроси да 

поставите, мнения и съображения. Има ли желаещи? Не виждам. За това ще пристъпим 

към гласуване, което по изискването на закона ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

27.07.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков Отсъства   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостина Цветанова Иванова +   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 313 

 

 Община Разград получи решение за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ за проектно решение с регистрационен номер BG16RFOP001-1.023-0005 

„Енергийна ефективност и реконструкция на сгради в сферата на културата и 

изкуството в община Разград“  на Приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано 

градско развитие“ на ОП „Региони в растеж 2014 – 2020 г. (ОПРР).  

 Общата стойност на проекта е 825 295,62 лв., като размерът на 

безвъзмездната финансова помощ е 572 079,56 лв., размерът на финансовият 

инструмент е   193 216,06 лв. и собствено финансиране на бенефициента Община 

Разград в размер на 60 000,00 лв. Основна цел на проекта е подпомагане 
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енергийната ефективност и модернизация на културната инфраструктура в община 

Разград в подкрепа на развитие на местната общност, основано на знание, 

творчество и съвместен културен живот. Специфичните цели са: подобряване на 

материалната база на три културни институции, чрез ремонтни дейности в сгради и 

рехабилитация на дворни-прилежащи пространства и закупуване на оборудване, 

предназначено за повишаване качеството на предоставените услуги. Обектите 

предмет на интервенция са Регионална библиотека    „Проф. Боян Пенев“, 

Музикална школа „Илия Бърнев“ и Етнографски музей,                 гр. Разград.  В 

резултат на изпълнението на дейностите от проекта се предвижда повишаване на 

енергийната ефективност на сградите и достигане на минимален клас на 

енергопотребление „С“, осигурена достъпна среда и възможности за участие в 

значими социални събития на хора в неравностойно положение, увеличаване броя 

на посетителите в културните институции, повишаване качеството на културен 

живот и стандарт на населението в община Разград и превръщането му в място, 

желано за живот и организиране на културни и творчески мероприятия, както и 

подкрепа на устойчивото културно – икономическо развитие на региона и местната 

икономика. 

  Проектното предложение е подадено със срок за изпълнение 30 месеца, но 

след коментари и препоръки на МРРБ във връзка с оценката му, срокът за 

изпълнение на проектните дейности е намален от 30 месеца на 24 месеца. 

  В изискванията на процедурата за кандидатстване, подкрепата за проекти за 

културната инфраструктура се осъществява чрез комбинирано финансиране на 

безвъзмездна финансова помощ и финансови инструменти, създадени по линия на 

ОПРР.   

  Община Разград има намерение да поеме дълг от финансовият инструмент за 

Северна България - „Регионален фонд за градско развитие“ АД, в качеството на 

мениджър на финансов инструмент Фонд за градско развитие за северна България 

(ФГР Север), част от ОПРР 2014 – 2020 г. и „Банка ДСК“ АД, като съфинансираща 

институция по инструмента. Предложеният начин на финансиране на кредита от 

РФГР  АД, съгласно оферта с Вх. № 26-00-144/03.02.2021 г. в Община Разград е 

както следва: 

Общ индикативен  размер -  до  193 217 лв. 

Кредитна линия А до 113 998 лв. /сто и тринадесет хиляди деветстотин 

деветдесет и осем лева/ с финансираща институция „Регионален фонд за градско 

развитие“ АД 

Кредитна линия Б до 79 219 лв. /седемдесет и девет хиляди двеста и 

деветнадесет лева/ със съфинансираща институция „Банка ДСК“ АД 

 Съгласно указанията на „Регионален фонд за градско развитие“ АД за 

отпускане на кредита е необходимо да се приложи решението на Общински съвет.         

 Предлагаме Община Разград да поеме дългосрочен общински дълг с общ 

индикативен  размер до 193 217 лева, за обезпечаване плащанията по оперативната 

програма, който ще се усвоява до 24 месеца след датата на сключване на договора 

за кредит. 

  Срокът на погасяване на кредита е до 78 месеца, с гратисен период на 

погасяване по главницата до 24 месеца и след изтичане на гратисния период,  

главницата се погасява на 54 равни месечни вноски.  
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   Лихвените условия определени от „Регионален фонд за градско развитие“ 

АД са съответно: 

-по Кредитна линия А лихвеният процент към всеки един момент е равен на 

5% от лихвения процент по Кредитна линия Б. Крайният лихвен процент на 

Кредит А към момента е 0,13% годишно 

-по Кредитна линия Б лихвеният процент е равен на Среднопретеглен 

депозитен индекс (СДИ) + 2,60 % годишно. Крайният лихвен процент на Кредит Б 

към момента е 2,60% годишно 

   Такси за управление на кредита:                                                                                                         

-по Кредитна линия А: без такси 

-по Кредитна линия Б: такса управление 0,30 % от размер на Кредитна линия 

Б, дължима ежегодно върху остатъчната главница в началото на всеки 

едногодишен период  

          Предсрочно погасяване може да се извършва: 

- по Кредитна линия А: без такса 

- по Кредитна линия Б: 

а/ без такса в случай на предсрочно погасяване със средства, генерирани от 

дейността на Проекта и собствени средства на Общината; 

б/ с такса в размер на 2% върху предсрочно погасената сума – във всички 

останали случаи, в т. ч. при рефинансиране от друга банка; 

  Лихва при просрочие и предсрочна изискуемост - съгласно тарифата и 

общите условия на Банка ДСК. 

   Кредитът ще се обезпечава чрез залог върху съвкупност от настоящи и 

бъдещи вземания на Община Разград, за собствените приходи на Общината по 

смисъла на      чл. 45, ал. 1, т. 1, букви „а“ до „ж“ от Закон за публичните финанси 

(ЗПФ) и обща изравнителна субсидия по чл. 52, ал. 1, т. 1, буква „б“ от ЗПФ, 

включително и тези постъпващи по бюджетната сметка на Общината, като 

настоящите и бъдещите вземания за наличностите по тази сметка също са обект на 

особен залог.  

  В съответствие с изискванията на чл. 15 от Закона за общинския дълг и 

Раздел III „Ред за провеждане на публично обсъждане на инвестиционни проекти, 

финансирани чрез дългосрочен дълг“ от Наредба № 23 на Общински съвет Разград 

за реда и начина за провеждане на публични обсъждания е проведеното публично 

обсъждане на намерение за поемане на дългосрочен Общински дълг на 10.06.2021 г. 

от  17.00 ч. в зала на единадесети етаж в административната сграда на общинска 

администрация, за което е изготвен протокол, представляващ Приложение № 1 

неразделна част от настоящото решение. 

   Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 10 и ал. 2 и чл. 22,   

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 17, ал. 1 

и ал. 2, във връзка с чл. 17а, ал. 2 и чл. 19а от Закона за общинския дълг, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване с 27  гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
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   1. Дава съгласие Община Разград да сключи договор за кредит с 

„Регионален фонд за градско развитие“ АД, в качеството на мениджър на финансов 

инструмент Фонд за градско развитие за северна България (ФГР Север), част от 

ОПРР 2014 – 2020 г. и „Банка ДСК“ АД, като съфинансираща институция по 

инструмента, по силата на който да поеме дългосрочен общински дълг с цел 

реализация на проектно предложение с регистрационен номер BG16RFOP001-1.023-

0005 „Енергийна ефективност и реконструкция на сгради в сферата на културата и 

изкуството в община Разград“  на ОП „Региони в растеж 2014 – 2020 г. (ОПРР), 

Приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано градско развитие“, при следните 

основни параметри: 

1.1 Максимален размер на дълга до 193 217 лв. / сто деветдесет и три хиляди 

двеста и седемнадесет лева/, който ще се финансира по следният начин: 

Кредитна линия А до 113 998 лв. /сто и тринадесет хиляди деветстотин 

деветдесет и осем лева/ с  финансираща институция „Регионален фонд за градско 

развитие“ АД 

Кредитна линия Б до 79 219 лв. /седемдесет и девет хиляди двеста и 

деветнадесет лева/ със съфинансираща институция „Банка ДСК“ АД 

1.2. Валута на дълга – лева; 

1.3. Вид на дълга – дългосрочен дълг; 

1.4. Начин на обезпечаване на кредита: 

Учредяване на залог върху съвкупност от настоящи и бъдещи вземания на 

Община Разград, за собствените приходи на Общината по смисъла на чл. 45, ал. 1, т. 

1, букви „а“ до „ж“ от Закона за публичните финанси (ЗПФ) и обща изравнителна 

субсидия по чл. 52, ал. 1, т. 1, буква „б“ от ЗПФ, включително и тези постъпващи по 

бюджетната сметка на Общината, като настоящите и бъдещите вземания за 

наличностите по тази сметка също са обект на особен залог. 

1.5 Условия за погасяване: 

1.5.1. Срок на кредита: до 78месеца  

Гратисен период по главницата: до 24 месеца  

Погасителен план: 54 равни месечни вноски по главницата,  дължими след 

изтичане на гратисния период 

1.5.2 Източници за погасяване на главницата – собствени приходи на Община 

Разград по смисъла на чл. 45, ал. 1, т. 1, букви „а“ до „ж“ от Закона за публичните 

финанси (ЗПФ). 

1.6 Максимален лихвен процент, такси, наказателни лихви, неустойки и 

разноски: 

1.6.1 Максимален лихвен процент  

- по Кредитна линия А лихвеният процент към всеки един момент е равен на 

5% от лихвения процент по Кредитна линия Б. Крайният лихвен процент на 

Кредит А към момента е 0,13% годишно 

- по Кредитна линия Б лихвеният процент е равен на Среднопретеглен 

депозитен индекс (СДИ) + 2,60 % годишно. Крайна цена на Кредит Б към момента е 

2,60% годишно 

1.6.2 Такси за управление на кредита 

- по Кредитна линия А: без такси 
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- по Кредитна линия Б: такса управление 0,30 % от размер на Кредитна линия 

Б, дължима ежегодно върху остатъчната главница в началото на всеки 

едногодишен период  

1.6.3 Такси при предсрочно погасяване  

Предсрочно погасяване може да се извършва, както следва: 

        - по Кредитна линия А: без такса 

        - по Кредитна линия Б: 

а/ без такса в случай на предсрочно погасяване със средства, генерирани от 

дейността на Проекта и собствени средства на Общината; 

б/ с такса в размер на 2% върху предсрочно погасената сума – във всички 

останали случаи, в т. ч. при рефинансиране от друга банка; 

1.6.4 Наказателни лихви, неустойки и разноски – съгласно тарифата и общите 

условия на Банка ДСК. 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Разград да подготви 

искането за кредит, да го подаде в „Регионален фонд за градско развитие“АД, да 

подпише договора за кредит и договор за залог, както и да извърши всички 

останали правни и фактически действия за изпълнение на решението по т. 1. 

            Приложение № 1: Протокол от 10.06.2021 г. за проведено публично 

обсъждане на намерение за поемане на дългосрочен общински дълг от Община 

Разград.   

   Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областният управител на Област Разград в седемдневен срок от приемането му. 

   Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград.    

                                                                       

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №313 и е приложено към 

протоколна в отделен файл./ 

 

 

С Т А Т И Я  5 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№249.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Определяне на представител на Община Разград в Общо събрание 

на акционерите на „Многопрофилна болница за активно лечение „Свети Иван 

Рилски“ – Разград“ АД, гр.Разград. 

Господин Добрев, моля да представите докладната записка.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

По процедура.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте доктор Апти.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
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От името на нашата политическа партия ще искам 10 минути почивка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

През това време аз Ви моля да имате предвид и едно становище, което дойде от 

болницата по тази точка от дневния ред.  

Става дума, че в постоянната комисия по законност имаше запитване в какво се 

изразява точката за промяна на устава. И е отговора е, че е свързана с капитала. 

Държавата винаги като даде и 1 стотинка веднага се увеличава капитала в това 

дружество, та се очаква така да направят и сега.  

По искане на група съветници давам 10 минути почивка, моля да бъдем точни.  

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, продължаваме нашата работа с разглеждане на докладна 

записка №249. По нея вносител е заместник кмета на Община Разград, който предлага 

решение относно: Определяне на представител на Община Разград в Общо събрание на 

акционерите на „Многопрофилна болница за активно лечение „Свети Иван Рилски“ – 

Разград“ АД, гр.Разград. 

Господин Добрев, моля да представите докладната записка.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

В деловодството на Община Разград е получена покана от изпълнителния директор 

на „Многопрофилна болница за активно лечение „Свети Иван Рилски“ – Разград“ АД, 

гр.Разград с която общината е уведомена, че Съветът на директорите на „МБАЛ „Св. 

Иван Рилски“ – Разград“ АД е свикал редовно годишно общо събрание на акционерите, 

което ще се проведе на 29.07.2021 г., в 11:00 часа, в залата /библиотека/ на 3-ти етаж на 

административната сграда на лечебното заведение, в гр.Разград, ул. „Коста Петров“ № 2. 

Определен е и дневния ред, по който ще се проведе Общото събрание, като предвид 

гореизложеното и във връзка със Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и Търговския закон, предлагаме Община Разград да упълномощи свой 

представител да представлява общината в качеството й на акционер в болницата на 

редовното Годишно общо събрание, да се легитимира с настоящото решение и също да 

дадете мандат на упълномощения представител как да гласува по точките от дневния 

ред. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладната записка бе разгледана в ПК по социална политика, 

трудова заетост и здравеопазване, ПК по управление на общинската собственост и 

стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. Моля 

председателя на постоянната комисия по социална политика – доктор Левент Апти, да 

информира за становището на комисията.  

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 
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На редовното си заседание постоянната комисия по социална политика все 

следното решение: По време на сесията да се предложи кой от общинските съветници да 

представлява Община Разград на това Общо събрание, както и да се вземе по време на 

сесията решение по всяка точка как да се произнесе нашия представител, като цяло 

докладната записка беше подкрепена с: 6 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“, а 

по останалите докладни записки с: 3 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“, 

комисията е изразила положително мнение.  

Само за протокола искам да добавя, че по т.5 от дневния ред на това събрание аз 

няма да гласувам какво мнение да изяви нашия представител, тъй като съм в конфликт на 

интереси по тази точка. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  

Давам думата на председателя на постоянната комисия по собственост – господин 

Иво Димитров, да информира за становището на комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

На свое заседание комисията подкрепи с: 5 гласа „ЗА“ докладната записка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря. 

И господин Калоян Монев, за постоянната комисия по законност.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Вече обявих, че всички докладни записки, които предстоят за разглеждане от 

общинския съвет от тук насетне са подкрепени от постоянната комисия по законност, 

тази включително с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, имате възможност сега да направите предложения, с които да уплътним с 

конкретика проекта за решение. Господин Пейчо Георгиев, заповядайте.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Господин председател, аз имам предложение за човек, който да представлява 

Община Разград в събранието на МБАЛ и независимо, че собствеността на Община 

Разград там е много малка - 6 или 7 %, прилича му това да бъде председателя на 

постоянната комисия по собственост на общинския съвет. За това предлагам Иво 

Димитров да бъде нашия представител.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, направено бе предложение вече и кой да бъде нашия представител. А по 

другите части от решението? Заповядайте. Давам думата на госпожа Елка Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 
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Аз предлагам нашия представител, който следва да бъде гласуван след малко – да 

гласува с изключение на т.4, 5 и 6, които гласуването да бъде „ЗА“, всички останали 

точки от дневния ред „въздържал се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, нали разбрахте същината на предложението – там където има решение, 

които касаят освобождаването от отговорност членовете Съвета на директорите. Това е 

за едни стари периоди от 2013 г. и нататък. Нашия представител да гласува подкрепа, а 

по другите въпроси „въздържал се“.  

Има ли други съветници, които желаят да изразят становище? Няма. Има ли 

възражения да гласуваме анблок така представения проект за решение и конкретизиран 

сега, като в т.1. – представител да бъде председателя на постоянната комисия по 

собственост и решенията, които са за освобождаването от отговорност да бъдат 

подкрепени, по другите „въздържал се“. Ясно е нали? 

Други предложения има ли? Няма. Гласуваме по обикновения начин с вдигане на 

ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 314 

 

В деловодството на Община Разград е получена покана с вх. № 20-00-

3/28.06.2021 г. от изпълнителния директор на „Многопрофилна болница за активно 

лечение „Свети Иван Рилски“ – Разград“ АД, гр.Разград с която общината е 

уведомена, че Съветът на директорите на „МБАЛ „Св. Иван Рилски“ – Разград“ АД 

е свикал редовно годишно общо събрание на акционерите, което ще се проведе на 

29.07.2021 г., в 11:00 часа, в залата /библиотека/ на 3-ти етаж на административната 

сграда на лечебното заведение, в гр.Разград, ул. „Коста Петров“ № 2.  

Общински съвет Разград в качеството си на принципал следва да вземе 

решение за упълномощаване на представител на Община Разград за участие в 

общото събрание. 

             С поканата е определен следния дневен ред на Общото събрание на 

акционерите: 

 1. Приемане на доклада на Съвета на директорите за дейността на 

дружеството през 2020 г.; 

 2. Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството за 2020 г., заверен 

от регистриран одитор;  

 3. Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на директорите за 

дейността им през 2020 г.;  

 4. Освобождаване от отговорност д-р Румен Русанов, д-р Иван Петров и д-р 

Георги Кулишев – членове на съвета на директорите на дружеството през периода 

01.01.2013 г. – 23.09.2013 г., за дейността им през същия период; 

5. Освобождаване от отговорност на д-р Владимир Заимов, д-р Левент Апти и 

д-р Гечо Жеков – членове на съвета на директорите на дружеството през периодите: 
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23.09.2013 г. – 31.12.2013 г.; 01.01.2014 г. – 31.12.2014 г. и 01.01.2015 г. – 27.02.2015 г. 

за дейността им през същите периоди; 

6. Освобождаване от отговорност на Теодор Гарвалов, д-р Гечо Жеков и д-р 

Иван Петров – членове на съвета на директорите на дружеството  през периода 

20.07.2017 г. – 31.12.2017 г. за дейността им през същия период; 

 7. Избор на регистриран одитор за 2021 г..;  

 8. Промяна в състава на Съвета на директорите;  

 9. Определяне мандата на новоизбрания съвет на директорите; 

 10. Определяне на възнаграждението на членовете на съвета на директорите, 

на които няма да бъде възложено управлението; 

 11. Вземане на решение по чл. 56, ал. 13 от ППЗПП и т. 8 от Забележките към 

Приложение 2 „Показатели и критерии за определяне на балната оценка в 

публичните предприятия“ към чл. 56, ал. 2 от ППЗПП; 

 12. Промяна в капитала на дружеството; 

 13. Промяна в Устава на дружеството.  

 

Материалите за общото събрание са на разположение на общинските 

съветници в звеното за обслужване на Общински съвет Разград. Регистрацията на 

поканените да присъстват на общото събрание акционери ще се извърши от 10,30 

часа до 11,00 часа в деня и мястото на провеждане на събранието. Акционерите – 

юридически лица се представляват от законните си представители, които се 

легитимират с документ за самоличност. Пълномощниците на акционерите се 

легитимират с документ за самоличност и изрично писмено пълномощно. 

При липса на кворум, на основание чл. 227, ал. 3 от ТЗ, Общото събрание ще 

се проведе на 13.08.2021 г. от 11,00 часа на същото място. 

Регистрацията на поканените да присъстват на общото събрание акционери 

ще се извърши от 10,30 часа до 11,00 часа в деня и мястото на провеждане на 

събранието 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23, ал. 2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл.226 

от Търговския закон, Общински съвет Разград, с 25  гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – 1, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Упълномощава Иво Борисов Димитров, – да представлява Община Разград 

в качеството й на акционер в „Многопрофилна болница за активно лечение „Свети 

Иван Рилски“ – Разград“ АД, гр.Разград, на редовно годишно общо събрание на 

акционерите на дружеството на 29.07.2021 г., в 11:00 часа, в залата /библиотека/ на 

3-ти етаж на административната сграда на лечебното заведение, в гр.Разград, ул. 

„Коста Петров“ № 2.  

2. За участие в Общото събрание на акционерите упълномощеният 

представител на Община Разград да се легитимира с настоящото решение, което 

изпълнява ролята на пълномощно и с документ за самоличност.  

3. Дава мандат на упълномощения представител да гласува по точките от 
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дневния ред, както следва:  

По т.1 – Приемане на доклада на Съвета на директорите за дейността на 

дружеството през 2010 г. - проект на Решение: Общото събрание на акционерите 

приема доклада на съвета на директорите за дейността на дружеството през 2020 г. 

“въздържал се“; 

По т.2 - Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството за 2020 г., 

заверен от регистриран одитор - проект на Решение: Общото събрание на 

акционерите одобрява годишния финансов отчет на дружеството за 2020 г., заверен 

от регистрирания одитор „въздържал се“; 

По т.3 - Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2020 г. - проект на Решение: Общото събрание на 

акционерите освобождава от отговорност членовете на съвета на директорите за 

дейността им през 2020 г. „ЗА“; 

По т.4 – Освобождаване от отговорност д-р Румен Русанов, д-р Иван Петров и 

д-р Георги Кулишев – членове на съвета на директорите на дружеството през 

периода 01.01.2013 г. – 23.09.2013 г., за дейността им през същия период – проект на 

Решение: Общото събрание на акционерите освобождава от отговорност д-р Румен 

Русанов, д-р Иван Петров и д-р Георги Кулишев, като членове на съвета на 

директорите на „МБАЛ „Св. Иван Рилски“ – Разград“ АД, за дейността им през 

периода 01.01.2013 г. – 23.09.2013 г. „ЗА“; 

По т.5 – Освобождаване от отговорност на д-р Владимир Заимов, д-р Левент 

Апти и д-р Гечо Жеков – членове на съвета на директорите на дружеството през 

периодите: 23.09.2013 г. – 31.12.2013 г.; 01.01.2014 г. – 31.12.2014 г. и 01.01.2015 г. – 

27.02.2015 г. за дейността им през същите периоди – проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите освобождава от отговорност д-р Владимир Заимов, д-р 

Левент Апти и д-р Гечо Жеков като членове на съвета на директорите на „МБАЛ 

„Св. Иван Рилски“ – Разград“ АД, за дейността им през периодите 23.09.2013 г. – 

31.12.2013 г.; 01.01.2014 г. – 31.12.2014 г. и 01.01.2015 г. – 27.02.2015 г. „ЗА“; 

По т. 6 – Освобождаване от отговорност на Теодор Гарвалов, д-р Гечо Жеков и 

д-р Иван Петров – членове на съвета на директорите на дружеството  през периода 

20.07.2017 г. – 31.12.2017 г. за дейността им през същия период – проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите освобождава от отговорност Теодор Гарвалов, д-р 

Гечо Жеков и д-р Иван Петров като членове на съвета на директорите на „МБАЛ 

„Св. Иван Рилски“ – Разград“ АД, за дейността им през периода 20.07.2017 г. – 

31.12.2017 г. “ЗА“; 

По т. 7 -  Избор на регистриран одитор за 2021 г. - проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите избира и назначава предложения регистриран одитор за 

2021 г. – „въздържал се“; 

По т. 8 - Промяна в състава на Съвета на директорите - проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в състава на 

съвета на директорите чрез освобождаване на настоящия съвет на директорите в 

състав: Теодор Иванов Гарвалов, Гечо Вълков Жеков и Петър Янков Тодоров и 

избор на нов тричленен съвет на директорите в състав: Теодор Иванов Гарвалов, 

Гечо Вълков Жеков и Ивиан Бориславов Бенишев „въздържал се“; 

По т. 9 Определяне на мандата на новоизбрания съвет на директорите – 

проект на Решение:  
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Общото събрание на акционерите определя тригодишен мандат на 

новоизбрания съвет на директорите „въздържал се“; 

По т. 10 - Определяне на възнаграждението на членовете на съвета на 

директорите, на които няма да бъде възложено управлението - проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите определя възнаграждението на членовете на 

съвета на директорите, на които няма да бъде възложено управлението, да бъде 

формирано по реда на чл. 56 от Правилника за прилагане на Закона за публичните 

предприятия (ППЗПП) „въздържал се“; 

По т. 11 - Вземане на решение по чл. 56, ал. 13 от ППЗПП и т. 8 от Забележките 

към Приложение 2 „Показатели и критерии за определяне на балната оценка в 

публичните предприятия“ към чл. 56, ал. 2 от ППЗПП – проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите взема решение по чл. 56, ал. 13 от ППЗПП и т. 8 

от Забележките към Приложение 2 „Показатели и критерии за определяне на 

балната оценка в публичните предприятия“ към чл. 56, ал. 2 от ППЗПП като 

намалява стойността на една бална единица, определена в чл. 56, ал. 3 и ал. 4 от 

ППЗПП, включително в случаите по ал. 6 и заменя показатели № 4 и № 5 от 

Приложение № 2 към чл. 56, ал. 2 от ППЗПП, съгласно Приложение № 1 към писмо 

на МЗ от 09.04.2021 г. „въздържал се“; 

По т. 12 -  Промяна в капитала на дружеството - проект на Решение: Общото 

събрание на акционерите приема предложената промяна в капитала на 

дружеството – „въздържал се“; 

По т. 13 - Промяна в Устава на дружеството - проект на решение: Общото 

събрание на акционерите приема предложената промяна в Устава на дружеството – 

„въздържал се“.  

4. В случай на липса на кворум, упълномощава Иво Борисов Димитров да 

представлява Община Разград в качеството й на акционер в „Многопрофилна 

болница за активно лечение „Свети Иван Рилски“ – Разград“ АД, гр.Разград на 

редовно годишно общо събрание на акционерите на дружеството на 13.08.2021 г., в 

11:00 часа, в зала /библиотека/ на 3-ти етаж на административната сграда на 

лечебното заведение, в гр.Разград, ул. „Коста Петров“ № 2, с правата 

регламентирани в т.3 от настоящото решение. 

 5. Задължава упълномощения представител Иво Борисов Димитров да 

информира Общински съвет Разград на следващото редовно заседание, за 

проведеното редовно годишно общо събрание на акционерите на „Многопрофилна 

болница за активно лечение „Свети Иван Рилски“ – Разград“ АД, гр.Разград и за 

приетите решения.  

 

Настоящото решение да се изпрати на Кмета на Община Разград и на Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 

 

С Т А Т И Я  6 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№250.  
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Докладна записка от Добрин Младенов Добрев - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Провеждане на извънредно заседание на Общото събрание на 

Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – 

Дунав“ ЕООД, гр. Разград. 

Господин Добрев, представете същината на тези втръснали ни вече и безполезни 

докладни записки.   

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

В такъв случай ще кажа, че в съответствие с изискванията на Закона за водите, на 

територията на Област Разград е създадена Асоциация по В и К обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, като сме получили покана от 

председателя на Асоциацията по В и К, с която той ни кани на 3 август /вторник/ от 

10:30 часа в Областна администрация-Разград на извънредно заседание по 

предварително определен дневен ред, като е определил и резервна дата за провеждане 

на заседанието при непровеждане на първата дата – 6 август /петък/ отново в 10:30 

часа. Представени са и проекти на решения по съответния дневен ред и в този ред на 

мисли ви предлагаме да определите представител, резервен представител при 

невъзможност на титуляра – кмета на Община Разград да присъства на това събрание и 

да му дадете мандат как да гласува. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка бе разгледана в ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на Общината, ПК по бюджет, финанси и икономическа политика, ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Най-напред давам думата на председателя на 

постоянната комисия по законност, тъй като на заседанието на тази комисия се прие 

решение, което има пряко отношение към диспозитива на решението, което се предлага. 

Моля господин Монев, да запознаете съветници с предложението на постоянната 

комисия по законност.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Колеги, действително в тази докладна записка, комисията по законност прие едно 

решение различно от това, което ви е представено днес като текст, а именно, че: 

Комисията предлага на сесията на общинския съвет заместващ текст на решение по 

докладна записка с вх.№250 в следния смисъл – Първа точка от решението: Общинския 

съвет констатира, че при действащата правна уредба Асоциацията по В и К на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД гр.Разград не 

може да изпълнява функциите си, за които е създадена.  

Това обезсмисля нейното съществуване и участието на Община Разград в 

дейността на Асоциацията, ето защо втора точка от решението, Общинския съвет не 

определя представител на Община Разград в извънредното общо събрание на 

Асоциацията по В и К, което ще се проведе на  03.08.2021 г., гласуваха „ЗА“ 4 общински 

съветника, без „против“ и 2-ма „въздържали се“.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тази докладна записка беше разгледана в постоянните комисии по ТСУ, бюджет и 

собственост, нейните председатели вече ни информираха за становищата. И становището 

на постоянната комисия по законност беше последното, което беше предмет на 

обсъждане. Желаят ли председателите на постоянните комисии по ТСУ, бюджет и 

собственост, да изразят някакво допълнително становище? Заповядайте, господин 

Минчев.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Аз не съм я докладвал тази докладна записка и бих желал да докладвам по нея.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

След като разгледахме докладната записка беше направено предложение от 

госпожа Елка Неделчева – представител на общината да бъде господин Добрев, като това 

предложение беше подкрепено с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и без „въздържали се“. В 

цялост докладната записка също беше подкрепена с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и без 

„въздържали се“. И ще докладвам и по останалите две докладни записки, които 

разгледахме в комисията или по точно – докладна записка с вх.№252 не беше подкрепена 

в комисията, „ЗА“ гласуваха трима човека, без „против“ и без „въздържали се“. По 

докладна записка с вх.№253, също не беше подкрепена в комисията, гласували „ЗА“ – 3, 

без „против“ и без „въздържали се“. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Господин Димитров, Вашата комисия заседава съвместно с постоянната комисия 

по законност. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

След като гласувахме, трима подкрепиха, без „против“ и 1 – „въздържал се“, но аз 

като член на комисията по законност моля да бъде разгледано и предложението, което 

беше направено за това заседание от комисията.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

И така уважаеми съветници, представена ви бе информация как са протекли 

обсъжданията в постоянните комисии и беше представено заместващото като проект 

решение от председателя на постоянната комисия – господин Калоян Монев. Имате 

възможност да поставите въпроси или да изразите мнение или съображение. През това 

време аз моля господин Монев, да ми даде един подписан от него екземпляр на проекта, 

който току-що представи.  

Господин Георгиев, първи по време доктор Апти.  
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Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви.  

Първо искам да изразя радостта си, че голяма част от общинския съвет са прозрели 

тази идея, че тази Асоциация е безсмислена, но аз имам друго предложение и ще го 

направя и в писмен вид придържайки се към докладната, така както е внесена от 

заместник кмета, а именно: от решение 1 до решение 5 включително – нашия 

представител да гласува „въздържал се“, а що се касае до решение №6 и 7 – „ЗА“. 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Други съветници желаят ли да изразят становище? Господин 

Георгиев, сега имате възможност, заповядайте.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Аз по скоро въпрос имам към вносителя. От началото на мандата на нашия 

общински съвет господин Добрев, тази Асоциация има ли нещо свършено положително в 

целите там, които си е поставило? Постигнало ли е поне нещо мъничко или само разходи 

някакви си.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Ще ме накарате да дам лична оценка. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

И лична да е.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Черно на бяло не виждам да са произтекли каквито и да било ползи за Община 

Разград. Нещо повече с промените в съставите на Асоциацията през последните няколко 

години това доведе единствено и само до нарушаване на положителните баланси на 

дружеството и до все по-трудно успяване на издръжка на самото дружество, въпреки че 

то е държавно. Това се отразява изключително зле на качеството на предоставянето на 

услугата питейна вода за гражданите на Община Разград. Така че с вкарването в баланса 

на тази Асоциация на предимно губещи предприятия по водоснабдяване и канализация 

от други общини, непостигането на тази консолидация, която да ни даде възможност да 

се възползваме от този европейски ресурс всъщност в интерес на истината това води до 

влошаване качеството на предоставяната услуга до общината. Все повече аварии, все по-

често спиране на водата, все повече за дружеството, което трябва да покрие останалите 

загуби, които идват от останалите водопреносни мрежи. В същото време непредоставяне 

на допълнителен какъвто и да е финансов ресурс от държавата по отношение на 

реконструкция на уличните водопроводни мрежи, както и на градската пречиствателна 

станция, което на всичко е известно, че една от най сложните такива в цяла България, тъй 

като приема смесените отпадни води, както на битовите потребители, така и не малка 

част на индустриалните, което само по себе си е прецедент, че едно такова старо 

съоръжение не получава подкрепата на държавата да бъде реконструирана. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Господин Георгиев, ще си позволя да допълня отговора, тъй като има какво да се 

отговори важно на Вашия първи въпрос.  

Поради това, че аз бях областен управител по времето когато се създадоха тези 

Асоциации. Идеята беше да се обединят усилията на общините и държавата за постигане 

на добри резултати и европейски стандарти в този вид дейност. И наред с държавния 

оператор – „Водоснабдяване – Дунав“, което е нещо отделно от Асоциацията, това искам 

ясно да се разбере, беше създадено това сдружение между общините, които да обединят 

усилията си и беше дадено обещание от държавата, че тези Асоциации ще бъдат 

използвани за организиране на финансирането и реализацията на европейски проекти 

свързани с водната инфраструктура. Асоциацията е едно кухо създание, което в момента 

има председател по силата на закона – областен управител и двама сътрудници и нищо 

не прави. Прави един бюджет, който се оформя и от вноските на общините, прави едни 

планове свързани с провеждане на заседания за информации от общините какво се прави 

по този въпрос и до сега, за което тя беше създадена – да бъде инструмент за реализация 

на европейската политика, на политиката на Европейския съюз по този въпрос не е 

постигната. Старите съветници знаят много добре, че едно от условията ние да се 

включим в реконструкцията на В и К мрежата беше да имаме Асоциация, в която 

членуват всички общини и един оператор или предприятие, което се занимава с тази 

дейност да работи на територията на областта. Известни са ви причините, упоритостта на 

Исперих да не спази тези препоръки и колебанието и на някои други общини и в момента 

резултатите от дейността на тази Асоциация са не нулеви, а отрицателни, тъй като 

щетите за Община Разград се измерват в огромни суми пари от порядъка на десетки 

милиона левове. Та така стоят нещата с тази злополучна Асоциация и по силата на 

закона и следващите областни управители са длъжни да организират някаква дейност, да 

свикат събрания, да приемат бюджети, да приемат информация, отчети и т.н.  

Заповядайте, за втория въпрос.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Вие отчасти отговорихте на втория ми въпрос. Ясно е, че целта за която е 

създадена Асоциацията не се постига поради неучастието на някои от общините. Аз 

мисля, че и Кубрат не участват. Участват ли Кубрат?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Кубрат влязоха и сега искат да излязат заедно със Завет и започна един разпад. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Въпроса ми е господин Добрев, някой от Община Разград като най-голям акционер 

в тази Асоциация – води ли такива разговори с Исперих, Кубрат, Завет – дали ще я има 

тази Асоциация и дали ще ползваме ние такива европейски средства. Ако се води и 

резултатите са нулеви, нали аз мисля, че предложението на комисията по законност е 

много резонно в това.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Конкретно към настоящия момент, в последните няколко месеца със сигурност 

такива разговори не са водени. Още повече наистина след желанието на Завет и Кубрат 

да излязат от Асоциацията по В и К на обособената територия. Разбира се по-лесно е да 
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влезеш в Асоциацията, отколкото да излезеш, тъй като трябва за да напусне дадена 

община Асоциацията, това решение да бъде прието единодушно от членовете на 

Асоциацията, което затруднява пък от друга степен опитите и желанията на останалите 

субекти, които също най-вероятно не виждат полза от участието си в Асоциацията, да 

излязат от нея. И в този ред на мисли наистина си заслужава да обмислите това, което 

започна на комисията по законност, защото ние като един от големите акционери 

всъщност осигуряваме кворум в тази Асоциация. И в този ред на мисли не виждам какво 

към настоящия момент би могло да допринесе участието ни там.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници желаят ли да изразят становище? Не виждам. 

Колеги, в резултат на дискусията се налага да се произнесем по няколко 

предложения свързани с решението, което трябва да приемем. Едното беше на 

постоянната комисия по законност, което беше представено от председателя й господин 

Калоян Монев и доктор Левент Апти представи също предложение, което припомням 

само – като представител на Община Разград да бъде заместник кмета Добрин Добрев и 

представителя на общината да гласува – „въздържал се“ по точки от 1 до 5 и по точки 6 и 

7, които касаят взаимодействията с други райони – да гласува „ЗА“. Макар че за 

пояснение искам да ви кажа – те до сега и без решение на Асоциация и на общини са си 

взимали вода. 

И сега по реда на постъпването. Нашия правилник казва, че трябва да гласуваме по 

следния порядък: Най-напред трябва да бъде гласувано предложението за заместване – 

каквото беше предложението направено от председателя на постоянната комисия по 

законност и след това да гласуваме конкретните предложения свързани с попълването на 

празнотите в решението за представителя и това, което предлага доктор Апти и най-

накрая основното предложение.  

Гласуването ще бъде обикновено с вдигане на ръка и за това сега като обясних този 

порядък подлагам най-напред на гласуване предложението направено от постоянната 

комисия по законност и представен от председателя й господин Калоян Монев. Има ли 

нужда пак да ви го изчетем или вие запомнихте същината? 

Колега Монев, нека за да има яснота пред съветниците, да го прочетете още 

веднъж.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Комисията предлага: 

Заместващ текст на решението по докладната записка: 

1) Общинския съвет констатира, че при действащата правна уредба 

Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – 

Дунав“ ЕООД гр.Разград не може да изпълнява функциите си, за които е създадена.  

Това обезсмисля нейното съществуване и участието на Община Разград в 

дейността на Асоциацията, ето защо 

2) Общинския съвет не определя представител на Община Разград в 

извънредното общо събрание на Асоциацията по В и К, което ще се проведе на  

03.08.2021 г.  

Завърших.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Колеги, подлагам сега на гласуване това предложение.  

 

С 15 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 1, предложението се 

приема.  

 

За прецизност аз ще подложа на гласуване и предложението, което направи доктор 

Апти. Оттегляте ли го доктор Апти?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Да.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

С оглед на така обявения резултат и произнасянето, вносителя на другото 

предложение го оттегля и по този начин решението на общинския съвет е такова каквото 

беше предложено от постоянната комисия по законност.  

Колеги, това не означава напускане на Асоциацията, а това означава един акт на 

протест на Общински съвет-Разград и на Община Разград за състоянието, което се 

намират тези структури и специално тази Асоциация. С това приключваме този въпрос и 

преминаваме към обсъждане… 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

В цялост. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Няма цялостно гласуване защото ние се произнесохме.  

Господин Грънчаров, като заместник кмет Вие имате възможност да изразите 

становище какво Ви притеснява.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Не, нищо не ме притеснява. Не гласувахте докладната в цялост, за това направих 

забележка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Монев, я законниците да  се намесим и да поясним.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Няма защо да гласуваме в цялост докладната записка, тъй като заместващото 

решение казва, че отменя всички точки по решението, въвежда две нови точки и това 

мисля, че е достатъчно след като ги гласувахме. 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

В диспозитива на решението. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 
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Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Не виждаме драма в това нещо, няма да попречи на законосъобразността, за това за 

да са спокойни всички уважаеми колеги, въпреки, че аз се солидаризирам с нашия 

председател на комисията по законност – ще подложа на гласуване цялостно, макар че 

ние гласувахме с предложенията на комисията по законност двете части на докладната – 

обстоятелствената по която нямаме възражения и диспозитив по тази обстоятелствена 

част.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме. Обявявам гласуване сега още веднъж, концентрирайте се.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Дежурен секретар 

„ЗА“- 22, „против“ – няма, „въздържали се“ – 1.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

С така обявения резултат проекта за решение се приема и цялостно.  

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 315 

 

В съответствие с изискванията на Закона за водите, на територията на 

Област Разград е създадена Асоциация по В и К на обособена територия, която 

включва общините Разград, Кубрат, Завет, Лозница и Цар Калоян, обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград. 

С Решение № 744 по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 г. заседание 

на Общински съвет Разград е прието позицията на представителя на Община 

Разград в заседанията на Общото събрание на Асоциацията по В и К да се 

определя за всяко отделно заседание, с изрично решение на Общински съвет 

Разград по отделните точки от дневния ред. 

На основание чл. 198в, ал. 6 от Закона за водите и чл. 10, ал. 1 и ал. 2 от 

Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 

канализация с писмо изх. № АВиК-Рз-005-001 от 30.06.2021 г., депозирано в 

деловодството на Община Разград с вх. № 13-00-15 от 30.06.2021 г. и на Общински 

съвет Разград с вх. № 238 от 30.06.2021 г., Областният управител на Област 

Разград в качеството си на Председател на Асоциацията по В и К ни уведомява, 

че на 03.08.2021 г. (вторник) от 10:30 часа, в зала 712 на Областна администрация 

Разград е свикал извънредно заседание на Общото събрание на Асоциация по В и 

К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. 
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Разград, при следния дневен ред: 

1. Приемане на отчет за дейността на Асоциацията по В и К за 2020 г. по 

смисъла на чл. 198в, ал. 4, т. 10 от Закона за водите; 

2. Приемане на отчет за изпълнение на бюджета на Асоциацията по В и К за 

2020 г. по смисъла на чл. 9, ал. 2 от Правилника за организацията  и дейността на 

асоциациите по водоснабдяване и канализация; 

3. Приемане на годишен финансов отчет на Асоциацията по В и К за 2020 г.; 

4. Приемане на бюджет на Асоциацията по В и К за 2021 г. по смисъла на чл. 

198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите; 

            5. Съгласуване на проект на Бизнес плана на „Водоснабдяване – Дунав“ 

ЕООД, гр. Разград за развитие на дружеството  през  регулаторен  период  2022 – 

2026 г.; 

           6. Съгласуване на договор за предоставяне на питейна вода на 

„Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Търговище – компонент от бизнес 

плана; 

           7. Съгласуване на договор за предоставяне на питейна вода на 

„Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Исперих – компонент от бизнес плана; 

  8. Други. 

 В изпълнение на чл. 10, ал. 5, т. 6 от Правилника за организацията  и 

дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация е определена 

резервна дата за провеждане на заседанието – 06.08.2021 г. (петък) от 10,30 часа, 

без промяна на дневния ред, за която са валидни мандатите, предоставени на 

членовете на Асоциацията за първоначално определената дата. 

  

 На основание чл. 8, ал. 2, във връзка с ал. 1 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация – 

разпределението на процентното съотношение на гласовете на членовете е както 

следва: 

 

Областният управител, представляващ държавата 35,00 

% 

Община Разград 34,78 

% 

Община Кубрат 12,49 

% 

Община Завет 7,21 % 

Община Лозница 6,31 % 

Община Цар Калоян 4,21 % 

  

 На основание чл. 10, ал. 5, т. 5 предложение последно от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация от 

Областния управител и Председател  на Асоциация по В и К на обособената 

територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград са 

предоставени предложения за решения по т. 1, т. 2, т. 3, т. 4, т. 5, т. 6 и т. 7 от 

дневния ред, както следва: 
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 Решение 1 по т. 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 10 от Закона за водите във 

връзка с чл. 9, ал. 2 от Правилника за организацията  и дейността на асоциациите 

по водоснабдяване и канализация, членовете на Общото събрание Асоциация по В и 

К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. 

Разград, приемат годишен отчет за дейността на Асоциация по В и К за 2020 г. 

 

Решение 2 по т. 2: На основание чл. 9, ал. 2 във връзка с чл. 26, ал. 3 от 

Правилника за организацията  и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 

канализация членовете на Общото събрание Асоциация по В и К на обособената 

територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат 

годишен отчет за изпълнение на бюджета на Асоциацията по В и К за 2020 г. и 

взимат решение за публикуване на същия на интернет страницата на Областна 

администрация Разград, раздел Асоциации по В и К. 

 

Решение 3 по т. 3: Членовете на Общото събрание Асоциация по В и К на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. 

Разград, приемат годишен финансов отчет за 2020 г.; 

 

Решение 4 по т. 4: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за водите, 

членовете на Общото събрание Асоциация по В и К на обособената територия, 

обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат бюджет на 

Асоциацията за 2021 г.; 

 

Решение 5 по т. 5: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 5 и чл. 198м от Закона за 

водите, членовете на Общото събрание на Асоциацията по В и К на обособената 

територия, обслужвана от «Водоснабдяване – Дунав» ЕООД, гр. Разград, 

съгласуват проекта на Бизнес плана за развитие на дейността на «Водоснабдяване 

– Дунав» ЕООД, гр. Разград, като В и К оператор за периода 2022 г. – 2026 г.; 

 

Решение 6 по т. 6: На основание чл. 5, ал. 3 от  Наредба № 4 от 14 септември 

2004 г. за условията и реда за присъединяване на потребителите и за ползване на 

водоснабдителните и канализационните системи, членовете на Общото събрание 

на Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от 

«Водоснабдяване – Дунав» ЕООД, гр. Разград, съгласуват договора за предоставяне 

на питейна вода на друг оператор – «Водоснабдяване и канализация» ООД, гр. 

Търговище. 

 

Решение 7 по т. 7: На основание чл. 5, ал. 3 от  Наредба № 4 от 14 септември 

2004 г. за условията и реда за присъединяване на потребителите и за ползване на 

водоснабдителните и канализационните системи, членовете на Общото събрание 

на Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от 

«Водоснабдяване – Дунав» ЕООД, гр. Разград, съгласуват договора за предоставяне 

на питейна вода на друг оператор – «Водоснабдяване и канализация» ООД, гр. 

Исперих. 

 

Съгласно чл. 21 от ПОДАВиК бюджетът се приема на редовното заседание на 
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общото събрание не по – късно от 60 дни след приемане на постановлението за 

изпълнение на държавния бюджет за съответната година. 

С Решение № 1 от проведено на 30.12.2020 г. извънредно заседание на общото 

събрание е приет препоръчителния размер на вноската на държавата в бюджета за 

2021 г. да е в размер на 8750,00 лв. (осем хиляди седемстотин и петдесет лева). 

Съгласно чл. 20, ал. 4 от ПОДАВиК размерът на общинските вноски се 

определя въз основа на препоръчителния размер на вноската на държавата и 

процентното съотношение на гласовете на членовете и в общото събрание. 

На проведеното редовно заседание на 11.03.2021 г. нито една точка от дневния 

ред не е приета. По тази причина са включени в точките от дневния ред на 

извънредното заседание. 

На основание чл. 10, ал. 6 от Правилника за организацията и дейността на 

асоциациите по водоснабдяване и канализация, писмените материали, свързани с 

дневния ред на общото събрание са изпратени на електронната поща на Община 

Разград и са на разположение за запознаване на хартиен носител на адрес: гр. 

Разград, бул. „Бели Лом“ № 37А, етаж 8, стая 810  и са публикувани на интернет 

страницата на Областна администрация Разград /Асоциации по В и К/, при 

спазване ограниченията по смисъла  на Закона за защита на личните данни. 

Съгласно разпоредбата на чл. 198е, ал. 3 от Закона за водите, 

представителят на общината в асоциацията по ВиК е кметът на общината, а при 

невъзможност той да участва общинският съвет определя друг представител. При 

отсъствието на кмета на Община Разград, в правомощията на Общинския съвет е 

да определи друг представител, като съгласува позицията и мандата за гласуване 

по точките от дневния ред, съгласно разпоредбите на чл. 198е, ал. 5 от Закона за 

водите и чл. 5, ал. 6 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите 

по водоснабдяване и канализация. 

Съгласно чл. 14, ал. 4 от Правилника (Изм. ДВ, бр. 3 от 2021 г.) „Когато, при 

провеждане на гласуване, някой от представителите на общините от съответната 

асоциация, имащи право на глас, упражни това право с "против" или 

"въздържал се", следва съответният представител да представи писмено 

становище за това решение, което се включва в протокола“. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 198в, ал. 4 и 

чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от Закона за водите, чл. 5, ал. 6  от Правилника за 

организацията  и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация и 

Решение № 744 по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 г. заседание на 

Общински съвет Разград, Общински съвет Разград, с 22  гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържал се“ – 1, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1) Общинския съвет констатира, че при действащата правна уредба 

Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – 

Дунав“ ЕООД гр.Разград не може да изпълнява функциите си, за които е създадена.  
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Това обезсмисля нейното съществуване и участието на Община Разград в 

дейността на Асоциацията и ето защо: 

2) Общинския съвет не определя представител на Община Разград в 

извънредното общо събрание на Асоциацията по В и К, което ще се проведе на  

03.08.2021 г.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я  7 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№251.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен устройствен план 

/ПУП/. 

Господин Добрев, Вие сте иззели функциите на господин Грънчаров, но той беше в 

отпуска и за това Вие сте вносител.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да, точно така.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Представете докладната записка като вносител.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Постъпило е искане за изработване на Подробен устройствен план на собствен 

поземлен имот в м.“Обзор“, с трайно предназначение на територията земеделска и начин 

на трайно ползване лозе. Съгласно изискванията на  ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на урбанизираните територии се 

допуска с решение на Общинския съвет по предложение на кмета на общината. Искането 

следва да бъде придружено от задание по чл. 125 от ЗУТ, което се одобрява 

едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ и в този смисъл моля за вашето 

решение – да одобрите заданието и да разрешите изготвянето на проекта за ПУП. 

Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тъй като това е земеделска земя докладната записка бе разгледана в ПК по околна 

среда, селско, горско, водно и ловно стопанство и моля господин Райчев, да ни 

информира за становището на тази комисия.  

 

Г-н Любомир Райчев – Председател на ПК 

Докладната записка беше разгледана в нашата комисия и с: 8 гласа „ЗА“, без 

„против“ и „въздържали се“ същата беше приета.  
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Позволете ми да докладвам и по следващите две докладни, които бяха разгледани в 

нашата комисия. Докладна записка с вх.№252 и №253 бяха приети с: 5 гласа „ЗА“, без 

„против“ и „въздържали се“, се подкрепиха от комисията ни.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Другата комисия, която разгледа докладната записка беше ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на Общината, председателя й господин Джипов ни 

информира за становището.  

Колеги, имате възможност да поставяте въпроси или да изразите становище. Има 

ли желаещи? Заповядайте, господин Анастасов.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Има ли в общинска администрация звено, което да следи застрояването в лозята, 

понеже вече масово започва строителство. Там ще се наложи да се съобрази с отпадъци, 

не дай се боже да възникне пожар, пътищата са тесни и въобще как ще се процедира. 

Някой следи ли това застрояване? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Стара тема и сега господин Грънчаров ще даде отговор по този въпрос.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател.  

При изготвянето на проекта за Подробен устройствен план се вземат 

съгласувателни становища от пътното, от В и К, от електроразпределение и всъщност 

пътното си прави сметката за нейната част, водоснабдяването си прави сметка за 

пожарогасене и електроснабдителното дружество за доставката на ток. Така че ние знаем 

там колко територии са променени, в момента не мога да кажа, но се знаят, има ги в 

общинска администрация. Тези дружества внимават за тези неща. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Други съветници желаят ли да изразят становище? Не виждам. За това ще 

пристъпим към гласуване, което ще бъде с вдигане на ръка.  

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                              № 316 

В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2060-6 от 11.05.2021 г. от Севил 

Рейханова Мехмед за издаване на разрешение за изработване на Подробен 

устройствен план /ПУП/ – План за застрояване /ПЗ/ на собствен поземлен имот с 

идентификатор 61710.612.5348 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно предназначение на територията 
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– „Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“, по реда на Закона за 

устройство на територията /ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 

 техническо задание за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 

 предложение за създаване на ПУП - план за застрояване на поземлен имот  с 

идентификатор  61710.612.5348 по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно 

предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на трайно ползване – 

„Лозе“ за изграждане на обект „Автосервиз и жилищна сграда“; 

 Представено е Решение № КЗЗ-09 от 14.04.2021 г. на Комисията за 

земеделските земи към Министерство на земеделието, храните и горите, с 

което е утвърдена площадка за проектиране за изграждане на обект 

„Автосервиз и жилищна сграда“ в поземлен имот  с идентификатор 

61710.612.5348 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. 

Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно предназначение на 

територията – „Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“, собственост 

на Севил Рейханова Мехмед. Решението е влязло в сила видно от писмо с изх. 

№ АО-2176 от 23.06.2021 г. от Министерство на земеделието, храните и горите 

– Дирекция „Поземлени отношения и комасация“. Съгласно чл. 35, ал. 1 от 

Правилника за прилагане на закона за опазване на земеделските земи 

/ППЗОЗЗ/, при влязло в сила решение за утвърждаване на площадка, 

заинтересованото лице може да поиска разрешение за изработване на ПУП по 

реда на ЗУТ; 

 скица на имота; 

 документ за собственост; 

 становище с Изх. № 94-00-75/26.02.2021 г. от Областно пътно управление – 

Разград; 

 становище с Изх. № ИП-00-167/26.05.2021 г. от Водоснабдяване – Дунав ЕООД; 

 становище с Изх. № EDN-3562/27.05.2021 г. от Електроразпределение Север 

АД. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект за ПУП 

за поземлени имоти извън границите на урбанизираните територии се допуска с 

решение на Общинския съвет по предложение на кмета на общината. Искането за 

издаване на такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ. 

Севил Рейханова Мехмед е представила задание за разрешение за 

изработването на подробен устройствен план – план за застрояване на собствен 

поземлен имот с идентификатор  61710.612.5348 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно 

предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на трайно ползване – 

„Лозе“ за изграждане на обект „Автосервиз и жилищна сграда“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, чието допускане 

се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от общински път по направление гр. 

Разград – с. Дянково от запад и от полски път от юг, при необходимост да се 

изработи и комуникационно-транспортен план. Имотът е ел. захранен и 
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водоснабден. Имотът ще се ползва за изграждане на обект „Автосервиз и жилищна 

сграда“, застройката се показва с ограничителни линии. Предвижда се да се 

промени предназначението на  имота - земеделска земя за неземеделски нужди по 

реда на Закона за опазване на земеделските земи. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 124а, ал. 1 и 

ал. 7, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал. 1, във връзка с чл. 109, ал. 1, т. 3 и чл. 

110, ал. 1, т. 3 и т. 5 от Закона за устройство на територията и чл. 35, ал. 1 от 

Правилника за прилагане на закона за опазване на земеделските земи, Общински 

съвет Разград, с 28  гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Одобрява техническото задание за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на собствен поземлен имот с 

идентификатор  61710.612.5348 по кадастралната карта и кадастралните регистри 

на гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно предназначение на 

територията – „Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“, за изграждане на 

обект „Автосервиз и жилищна сграда“.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

2. Разрешава изработването на проект за  подробен устройствен план – план за 

застрояване, за изграждане на обект „Автосервиз и жилищна сграда“ на собствен 

поземлен имот с идентификатор 61710.612.5348 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно 

предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на трайно ползване – 

„Лозе“, собственост на Севил Рейханова Мехмед, както и на комуникационно-

транспортен план при необходимост. 

3. Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от Закона за 

устройство на територията /ЗУТ/. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението не подлежи на оспорване. 

 

 

/Техническото задание за изработване на проект за подробен устройствен план 

– план за застрояване е неразделна част от Решение №316 и е приложено към 

протокола в отделен файл./ 
 

С Т А Т И Я  8 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№252.  

Докладна записка от Полина Тодорова Иванова - зам.-кмет на Община Разград 
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Относно: Приемане на актуализирано разпределение на променения бюджет 

към 31.12.2020 г. и отчета за изпълнението на бюджета на Община Разград и 

сметките за средства от Европейския съюз към 31.12.2020 г. 

Госпожо Иванова, Вие вече имахте възможност да представите докладната 

записка. Имате ли какво да добавите по нея? 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя. Докладната записка е в същия вид, какъвто беше 

представен на предходната сесия. Касае Годишния отчет за изпълнението на бюджета на 

Община Разград и сметките за средства от Европейския съюз към 31.12.2020 г., 

приложен е Доклад от Сметна палата за мнения относно нашия финансов отчет. И 

съгласно разпоредбите на чл.140, ал. 1 от Закона за публичните финанси  кметът е 

длъжен да представи на общински съвет: Отчет за изпълнение на бюджета по 

показателите, по който е приет, придружен с Доклад и в срок до 31 август на следващата 

бюджетна година, той да бъде разгледан от общинския съвет.  

Предвид гореизложеното и  на основание чл.21, ал.1, т.6, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.140, ал. 1, ал.5 и ал.6 

от Закона за публичните финанси, чл.44, ал.2 и ал.3 от Наредба № 15 на Общински съвет 

Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, приемане, изпълнение  и отчитане на общинския бюджет, 

предлагам Общински съвет Разград да приеме: 

1. отчета за изпълнение на бюджета на Община Разград за 2020 г. по планови 

показатели, по приходната и разходната част в размер на 61 947 761 лв. и по отчетни 

показатели по прихода  60 283 676 лв., по разхода 52 653 244 лв. Остатък в края на 

периода 7 630 432 лв. 

2. Да приеме разчета за финансиране на капиталовите разходи на Община 

Разград – план/отчет от 01.01.2020 г. до 31.12.2020 г.  

3. Да приеме финансовите сметки на общинските предприятия към 31.12.2020 г.  

4. Да приеме годишния отчет за състоянието на общинския дълг към 31.12.2020 

г. 

5. Да приеме  отчета  за  изпълнение  на  сметките  за  средствата  от  

Европейския  съюз  за 2020 г.  

6. Да приеме отчета за изпълнение на бюджета по кметства към 31.12.2020 г. 

7. И отчета за лимитирани разходи. 

Нямам какво друго да добавя към докладната.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, докладната записка бе разгледана във всички постоянни комисии и ние 

чухме становищата на една част от тях. Сега остава да чуем становищата на ПК за 

младежта, спорта и туризма и моля председателя на комисията господин Ремзи Осман, да 

ни информира за становището на комисията.  

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател.  
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Уважаеми колеги, на заседанието на ПК за младежта, спорта и туризма на 

19.07.2021 г. присъстваха общо 6 члена, по уважителни причини отсъстваха трима, 

имахме кворум, бяха разгледани докладни записки с вх.№252, постоянната комисия 

подкрепи докладна записка №252 с: 4 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

няма. Също така беше разгледана докладна записка с вх.№253 и постоянната комисия 

покрепи докладната с: 4 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Сега моля госпожа Таня Тодорова, да ни информира за становището на ПК по 

международно сътрудничество.  

 

Г-жа Таня Тодорова – Председател на ПК 

ПК по международно сътрудничество не подкрепи докладна записка с вх.№252 и 

проекта за решение с: 2 гласа „ЗА“, против“ и „въздържали се“ – няма. Разгледана бе и 

докладна записка с вх.№253, също така постоянната комисия не подкрепи проекта за 

решение с: 2 гласа „ЗА“, против“ и „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тъй като председателя на ПК по подготовка на общински програми, проекти и 

контрол върху изпълнението им отсъства, заместник председателя господин Ахмед 

Ахмедов, да информира за становището на комисията. Заповядайте. 

 

Г-н Ахмед Ахмедов – Зам.-председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми колеги, на 20 юли се проведе заседание на ПК по подготовка на 

общински програми, проекти и контрол върху изпълнението им, по уважителни причини 

огромна част от членовете на комисията отсъстваха, присъстваше на заседанието 1 

общински съветник и с: гласували „ЗА“ – няма, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма 

и с това свое гласуване постоянната комисия не подкрепи докладната записка и проекта 

за решение.  

Господин председател, позволете ми да докладвам и докладна записка с вх.№253. 

Докладна записка с вх.№253 от Полина Тодорова Иванова – Зам.-кмет на Община 

Разград, относно: Извършени  корекции  по  бюджета  на  Община  Разград  през първото 

тримесечие  на 2021 г., също постоянната комисия не подкрепи докладната записка и 

проекта за решение. Благодаря Ви.  

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Господин Пейчо Георгиев, предполагам ще ни информира за становището на ПК 

по общинско сътрудничество и взаимодействие с НСОРБ. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ПК 
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Да, господин председател аз имам тази грижа, нашия председател отсъства по 

уважителни причини. По докладна записка №252 и последващата 253 нашата комисия се 

произнесе по следния начин: „ЗА“ – 1, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, сега преминаваме към обсъждане и дискусия. Има ли желаещи. 

Заповядайте. Давам думата на господин Калоян Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Колеги, аз се възползвам от повода, че разглеждаме актуализирането 

разпределение на бюджета към 31.12.2021 г. за да ви обърна внимание на един друг 

проблем свързан отново с бюджета. Знаете миналата година Община Разград закупи 

автоматизирана система за мониторинг на въздуха и в дните когато Община Разград е 

провеждала Панаира на киселото мляко – трите нощи средно дневната стойност на 

сероводорода в Разград е била 5 пъти над нормата, видно от системата за мониторинг на 

въздуха, 5 пъти над нормата. Като общински съветник съм сезирал кмета на общината и 

РИОСВ-Русе за проверка, тъй като наистина последните 10 дни ситуацията в града е 

много тревожна. И използвам повода, тази докладна записка да обърна внимание на 

администрацията, Отдел „Екология“, заедно с РИОСВ да видят показанията на системата 

в трите и точки и наистина да вземат някакви конкретни мерки, защото влизаме отново в 

един цикъл, който е изключително неприятен за гражданите и дано е само неприятен 

като чувствителност и да не е отровен. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници желаят ли да изразят становище? Не виждам. За това 

приключваме дискусията и преминаваме към гласуване, което ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

27.07.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти Не участва   
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14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

16. Милен Йоргов Минчев +   

17. Мирослав Цанев Маринов Не участва   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков Отсъства   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 317 

 
Във връзка с изпълнение на изискванията на чл. 140 от Закона за публичните финанси 

/ЗПФ/ и чл. 43 от Наредба № 15 на Общинския съвет за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и 

отчитане на общинския бюджет, предлагам на вашето внимание Годишен отчет за изпълнение на 

бюджета на Община Разград и сметките за средства от Европейския съюз към 31.12.2020 г. и 

актуализирано разпределение на променения бюджет към 31.12.2020 г.  

 

Изпълнението на общинския бюджет е организирано в съответствие със Закона за 

публичните финанси, Закона за държавния бюджет на Република България за 2020г., ПМС № 

381/30.12.2019 г. за изпълнението на държавния бюджет на Република България за 2020г., ПМС № 

350/19.12.2019 г. за определяне на нов размер на минималната работна заплата за страната, РМС 

№ 7208/16.04.2019 г. за приемане на стандарти за делегираните от държавата дейности с 

натурални и стойностни показатели през 2020 г., изменено с РМС № 644/01.11.2019 г., писмо № 

ФО-1/16.01.2020 г. на МФ - указания за съставянето и изпълнението на бюджетите на общините и 

на сметките за средства от Европейския съюз за 2020 г. и Наредба № 15 на Общински съвет 

Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности 

и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет и решенията на 

Общински съвет Разград. 

Отчетът за касовото изпълнение на бюджета на Община Разград към 31.12.2020 г. е 

изготвен в съответствие с горепосочените нормативни актове, както и указанията на дирекция 

„Държавно съкровище” при Министерство на финансите – ДДС № 9/22.12.2020 г. относно 

годишното счетоводно приключване и представяне на годишните отчети за касовото изпълнение, 

оборотните ведомости и друга отчетна информация за 2020 г., както и публикуване на годишните 

финансови отчети за 2020г. на бюджетните организации. 
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При спазване на изискванията на чл. 140, ал. 1 от Закона за публичните финанси Ви 

предоставяме писмо изходящ № 07-02-1076/29.04.2021 г. на Сметна палата (Приложение № 9), с 

което е получен Одитен доклад № 0100315720, съдържащ немодифицирано мнение относно 

консолидирания годишен финансов отчет на Община Разград за 2020г. и заверен финансов отчет. 

Одитният доклад е публикуван на интернет страницата на Община Разград, секция „Финанси и 

бюджет“. 

Бюджетът на Община Разград за 2020 г. е приет от Общински съвет Разград с Решение № 

31 по Протокол № 5/11.02.2020 г., като първоначалният му обем е в размер на 55 383 х.лв.  

В резултат на извършени корекции през годината, актуализираният план към 31.12.2020 г. 

е в размер на 61 948 х.лв., в т.ч. държавни дейности – 36 720 х.лв. и местни дейности и 

дофинансиране на държавните дейности – 25 228 х.лв. Увеличението спрямо първоначалния план 

е с 6 565 х.лв., в т.ч. за държавните дейности – 4 473 х.лв. и за местните дейности – 2 092 х.лв. 

Получените допълнителните средства включват:  

- трансфери и субсидии във функция „Образование“ – 2 458  х.лв.; 

- трансфери за вътрешноградски и междуселищни превози, безплатен превоз на 

ученици до 16-г. възраст, безплатни и по намалени цени пътувания -  586 х.лв.; 

- трансфер за текущи ремонти в гр. Разград, с. Побит Камък, с. Дряновец,   с. Топчии, 

с. Ясеновец, с. Благоево и с. Киченица – 475 х.лв.; 

- трансфери от МТСП за асистенти за лична помощ – 1 219 х.лв.; 

- трансфери от МТСП по програми за осигуряване на заетост – 138 х.лв.;  

- трансфери от МК за ХГ „Проф.И.Петров“ за кураторска изложба - Среща на 

поколенията „Слънце и звезди“ и за отпечатване на каталог на международен пленер „Мистика и 

реалност 2020“ – 9 х.лв.; 

- трансфери от МК за РБ „Проф.Б.Пенев“ по програма „Българските библиотеки – 

съвременни центрове за четене и информираност“ и за дейности в областта на библиотечното-

информационното обслужване – 27 х.лв.;  

- трансфери от МТСП за ОП „Ученическо столово хранене и почивно дело“ по 

Програма 60:40 – 65 х.лв.; 

- трансфери от АСП за ОП „Ученическо столово хранене и почивно дело“ по 

Програма „Топъл обяд в условията на извънредни ситуации – 2020“ – 73 х.лв.; 

- трансфери от МФ за функция „Здравеопазване“ и функция „Социално подпомагане, 

осигуряване и грижи“ – 285 х.лв.; 

- трансфери от ПУДООС за ПГССХВТ „А.Кънчев“, ОУ“Св.Св.Кирил и Методий“ с. 

Ясеновец, ДГ“Пролет“ с. Стражец, кметствата Побит камък, Топчии, Гецово, Липник, Раковски, 

Благоево и Дянково и по Българо-швейцарска програма за сътрудничество за Общински център 

за събиране на опасни битови отпадъци – 43 х.лв. и др. 

 

Получените през годината дарения са в размер на 36 х.лв., в т.ч. за държавните дейности – 

13 х. лв. и за общинските дейности и дофинансиране на държавните дейности – 23 х.лв. 

 

І. Изпълнение на приходната част /Приложение № 1/. 

 

Изпълнението на приходната част на бюджета е в размер на 60 284  х.лв. при уточнен план 

61 948 х.лв. Процентът на изпълнение е 98,4%.  

 

Изпълнение на приходите за държавните дейности – 36 882 х.лв. или 100,4% от 

планираните приходи. Най-голям дял в приходите за държавни дейности заема общата субсидия, 

определена в ЗДБРБ за 2020 г. – 32 696 х.лв. или 88,7% от отчетените приходи. Целевите 

трансфери  включват: 34 х.лв. от МОН за оборудване на физкултурен салон на ПГПЧЕ „Екзарх 

Йосиф“ гр.Разград и ОУ “Н. Вапцаров“ гр.Разград, 993 х.лв. от МОН за ремонт на сградата на 

ЦПЛР - Ученическо общежитие, 586 х.лв. за вътрешноградски и междуселищни превози, 

безплатен превоз на ученици до 16-год. възраст и безплатни и по намалени цени пътувания, 74 

х.лв. по програми на МОН за учебните заведения, 138 х.лв. от МТСП по национални програми за 

осигуряване на заетост, 9 х.лв. от МК за ХГ „Проф.И.Петров“ за кураторска изложба - Среща на 



53 
 

поколенията „Слънце и звезди“ и за отпечатване на каталог на международен пленер „Мистика и 

реалност 2020“, 27 х.лв. за от МК за РБ „Проф.Б.Пенев“ гр.Разград по програма Българските 

библиотеки – „Съвременни центрове за четене и информираност“ и за дейности в областта на 

библиотечното-информационното обслужване, 11 х.лв. от МФ за изграждане на Военен мемориал 

на гарнизон Разград и др.  

Реализираните собствени средства в звената от системата на образованието, работещи по 

системата на делегирани бюджети са в размер на 473 х.лв., от които 138 х.лв. от стопанска 

дейност, 327 х.лв. от наеми на земя и имущество, 13 х.лв. от дарения и др. Внесените данъци в 

размер на 19 х.лв. 

Преходният остатък към 31.12.2020 г., реализиран в делегираните държавни дейности, е в 

размер на 3 523 х.лв., включително по проекти, изпълнявани от училища. 

 

Изпълнение на приходите за общинските дейности – събрани са 23 401 х.лв. от 

планираните 25 228 х.лв. Независимо от усложнената епидемична обстановка, следствие от 

пандемията от Ковид-19, Община Разград събра 92,8%  от планираните приходи за общински 

дейности.  

 

Данъчни приходи 

С най-голям относителен дял в данъчните приходи е данък върху превозните средства – 

47,4%, следван от данъка върху недвижимите имоти – 30,3% и данък върху придобиване на 

имущество по дарение и възмезден начин – 19,4%. Независимо от възникналите затруднения, в 

резултат на прилаганите мерки, добрата организация, събираемостта на данъчните приходи през 

2020 г. е 101,5%. 
 

(х. лв.) 

Видове приходи §§ План Отчет 

% на 

изпълнение 

Патентен данък, в т.ч. данък за превоз на 

пътници 01-00 135  92 68,1 

Данък върху недвижимите имоти 13-01 1 430 1 507 105,4 

Данък върху превозните средства 13-03 2 200 2 366 107,5 

Данък при придобиване на имущество по 

дарение и др. 13-04 1 100 966 87,8 

Туристически данък 13-08 40 45 112,5 

Други данъци 20-00 0,2 0,8 400,0 

ДАНЪЧНИ ПРИХОДИ – ВСИЧКО 

 

4 905 4 977 101,5 

 

Неданъчни приходи 

С най-голям относителен дял са приходите от общински такси – 49,9% и приходите от управление 

на собственост –  43,8%.  

От общинските такси преизпълнение на плана има при таксите за ползване на домашен социален 

патронаж – 110,9%, за битови отпадъци – 108,1% и други такси по ЗМДТ – 108,6%.  

През 2020 г. изпълнението на приходите от продажба на общинска собственост е на 116,4%.  

Най - голям дял в нетните приходи от дейността си има ОП „Разградлес“ –  2 212 х.лв., следвано от 

ОП „Бизнес зона „Перистър“ – 462 х.лв., ОП „Обреден дом“ – 455 х.лв., ОП „Ученическо столово 

хранене и почивно дело“ – 404 х.лв., ОП “Общински пазари Разград“ – 254 х.лв. и ОП „Паркстрой“ – 7 

х.лв. 

(х. лв.) 

Видове приходи §§ План Отчет 

% на 

изпълнение  

Приходи от управление на собственост 24-00 6 673 4 697 70,4 

Общински такси 27-00 5 314 5 345 100,6 

Глоби, санкции и наказателни  лихви 28-00 320 567 177,2 

Други неданъчни приходи  36-00 365 346 94,8 
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Данък ЗКПО, ДДС 37-00 - 887 - 902 101,7 

Приходи от продажба на общинска 

собственост 40-00 489 569 116,4 

Концесии 41-00 66 69 104,5 

Дарения 45-00 23 23 100,0 

НЕДАНЪЧНИ ПРИХОДИ – ВСИЧКО   12 363 10 714   86,7 

 

Трансфери и финансирания 

Получените субсидии за местни дейности са 3 915 х.лв., от които обща изравнителна субсидия и 

субсидия за зимно поддържане и снегопочистване – 2 304 х.лв., целева субсидия за капиталови разходи - 

995 х.лв., целеви средства за текущи ремонти в гр. Разград, с. Побит Камък, с. Дряновец,            с. Топчии, 

с. Ясеновец, с. Благоево и с. Киченица – 475 х.лв. и целеви трансфер от МФ за осигуряване на 

противоепидемични мерки за превенция и ограничаване разпространението на Ковид-19 – 159 х. лв. В 

централния бюджет са възстановени 18 х.лв. 

През 2020 г. са получени целеви трансфери в размер на 2 014 х.лв., от които 1 234 х.лв. от другите 

общини от област Разград трансфери за РИОСВ – отчисления за увреждане компонентите на околната 

среда, 48 х.лв. за обществена трапезария, 1 219 х.лв. за асистенти за лична помощ, 40 х.лв. от ПУДООС за 

селата Побит камък, Топчии, Гецово, Липник, Раковски, Благоево и Дянково и по Българо-швейцарска 

програма за сътрудничество за Общински център за събиране на опасни битови отпадъци. 

Предоставените трансфери са в размер на 674 х.лв., а възстановените – 2 х.лв. 

За поредна година са възстановени 50 х.лв. от ползван през предходния програмен период временен 

безлихвен заем от сметката за чужди средства /набирателна сметка/ на Община Разград. 

Погасителните вноски по инвестиционния банков кредит от Банка ДСК /SG „Експресбанк”/ за 

инфраструктура са в размер на 700 х.лв. По заеми от Фонд „ФЛАГ” са получени 3 018 х.лв. и са погасени 2 

006 х.лв. Временните безлихвени заеми за покриване на плащания по проекти по оперативни програми са 

в размер на 1 440 х.лв., а временно съхранените средства – 0,2 х.лв.  

Общината е превела на РИОСВ отчисления за увреждане компонентите на околната среда в размер 

на 1 980 х.лв. 

Преходният остатък, реализиран в местните дейности в края на периода, е в размер на 4 107 х.  лв. 

 

ІІ. Изпълнение на разходната част /Приложение № 2/ 

 

Общият обем на разходната част на бюджета по отчет е в размер на 52 653 х.лв. при уточнен план 61 

948 х.лв. или изпълнението е 85% от плана. Разходите за държавни дейности са 33 359 х.лв., за тяхното 

дофинансиране – 1 310 х.лв. и за общински дейности – 17 984 х.лв.  

В разходите за държавни дейности най-голям дял имат трудовите разходи – 27 076 х.лв. /81.2%/, за 

издръжка, други разходи и трансфери са разходвани 5 110 х.лв. /15.3%/, и за капиталови разходи – 1 173 

х.лв. /3,5%/.  

Разходите за дофинансиране на държавните дейности са обезпечени от постъпили средства от 

дарения, стопанска дейност и услуги в културните институти, работещи на делегирани бюджети и 

собствени бюджетни средства на общината.  

Структурата на отчетените разходи за общински дейности е следната: трудови  разходи – 7 452 х.лв. 

/41,4%/,  издръжка, данъци и такси – 8 567 х.лв. /47,7%/, стипендии, трансфери и субсидии, членски внос и 

помощи по решения на Общинския съвет – 252 х.лв. /1,4%/, лихви по заеми – 204 х. лв. /1,1%/ и капиталови 

разходи – 1 509 х.лв. /8,4%/.  

Най-голям относителен дял в държавните дейности заемат разходите във функция „Образование” – 

71,7%, а в местните дейности във функция „Жилищно строителство, БКС и опазване на околната среда“ – 

31,6%. 

Изпълнението на разходите по функции, групи и видове е разпределено в приложените таблици № 

№ 2.1- 2.9 към докладната записка. 

 

Функция „Общи държавни служби”  – разходвани са 4 366  х.лв., в т.ч. 1 950 х.лв. за държавни 

дейности, 1 231 х.лв. за местни дейности и 1 185 х.лв. за дофинансиране на държавните дейности. 

За трудови разходи на общинска администрация и кметствата са изразходвани 3 122 х.лв., за 

издръжка 529 х.лв., данъци - 28 х.лв., помощи за лечение – 33 х.лв. и капиталови разходи - 164 х. лв.  

Разходите, свързани с дейността на Общински съвет Разград са 458 х.лв., от които 430 х.лв. за 

трудови разходи и 28 х.лв. за издръжка и членски внос. 
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В тази функция са отразени и разходите за провеждане на избори за кмет на с.Киченица в размер на 

32 х.лв. 

 

Функция „Отбрана и сигурност“ – разходите са в размер на 240 х.лв. За държавните дейности 

/Комисията за борба с противообществените прояви на малолетни и непълнолетни /МКБППМН/, Детска 

педагогическа стая, обществени възпитатели, районни инспектори, денонощни дежурни и военни отдели/ 

са разходвани 132 х.лв.  

В общинските дейности Община Разград е изразходвала 108 х.лв., от които за превантивни 

дейности за намаляване на последиците от бедствия, аварии, КОВИД-19 и за управлението на язовирните 

стени и съоръженията към тях - 95 х.лв. и за Звеното за охрана на обекти частна общинска собственост – 13 

х.лв. 

 

Функция „Образование“ – изразходвани са 26 178 х.лв., от които 23 908 х.лв. за държавни дейности, 

50 х.лв. за тяхното дофинансиране и 2 220 х.лв. за общински дейности. 

Разглеждайки структурата на разходите във функцията, с най-голям относителен дял са трудовите 

разходи 20 904 х.лв. (79,9%), издръжката /в т.ч. и други разходи/ е 4 098 х.лв. (15,7%), а капиталовите 

разходи са 1 176 х.лв. (4,5%).  

Във функцията се отчитат разходите за: 

- 14 бр. неспециализирани училища – разходвани 14 241 х.лв., от които 29 х.лв. от собствени 

приходи на Община Разград за дофинансиране на маломерни и слети паралелки в училищата в селата 

Киченица, Осенец и Стражец. През годината учебните заведения са получили 6 х.лв. от дарения и са 

реализирали 344 х.лв. собствени приходи; 

- Спортно училище – разходвани 502 х.лв., от които 11 х.лв. дофинансиране, осигурени от 

собствени приходи на Община Разград; 

- ПГССХВТ „А.Кънчев“ – разходвани 778 х.лв. Собствените приходи на училището са в 

размер на 138 х.лв., а получените дарения – 7 х.лв.; 

- Ученическо общежитие – разходвани 1 589 х.лв., от които 835 х.лв. целеви трансфер за 

основен ремонт на сградния фонд  и 10 х.лв. за дофинансиране със собствени приходи на Община Разград; 

- 3 бр. центрове за подкрепа за личностно развитие – УСШ, ЦУТНТ, ЦРД – общ разход за 968 

х.лв., от които Община Разград е осигурила 423 х.лв. Извършени са капиталови разходи на обща стойност 

22 х.лв. за закупуване на компютри и газов котел за ЦПЛР - ЦУТНТ и за спортни уреди за ЦПЛР – УСШ 

„Руси Бухтев“; 

- 20 бр. детски градини – отчетен разход за 6 479 х.лв., от които 934 х.лв. са осигурени от 

собствени приходи на общината. В издръжката на детските градини най-голям относителен дял имат 

разходите за храна –  89 х.лв. и за вода, горива, енергия – 126 х.лв. Намалените разходи за издръжка спрямо 

предходни години са в резултат на продължителния период, в който детските градини не работиха заради 

пандемията от Ковид-19. Изразходвани са 49 х.лв. за закупуване на компютри, лаптопи и устройства към 

тях, отоплителни съоръжения и уреди, детски съоръжения, фризери, перални; 

- Дейност “Други дейности по образованието“ – разходвани са 544 х.лв., в т.ч. целеви средства 

за превоз на ученици – 367 х.лв. От собствени средства общината е разходвала 24 х.лв. за стимулиране на 

деца с изявени дарби; 

- ОП „Ученическо столово хранене и почивно дело“, осъществяващо храненето на децата в 

училищата – разходвани  687 х.лв., в т.ч. 549 х.лв. собствени приходи на звеното, 65 х.лв. по мярка 60:40 на 

МТСП и 73 х.лв. от АСП по програма „Топъл обяд в условията на извънредна ситуация – 2020“; 

- Ресурсно подпомагане на децата и учениците – разходвани 264 х.лв.; 

- Специални училища и центрове за специална образователна подкрепа /към ПГССХВТ 

“А.Кънчев“/ – разходвани 76 х.лв. 

Във функцията са отразени и получените и разходвани целеви средства за безплатни учебници и 

учебни помагала в размер на 168 х.лв., за превозни разноски на педагогическия персонал – 78 х.лв., за 

постигнати резултати от труда на директорите на учебните и детски заведения – 62 х.лв., за работа с деца 

от уязвими групи – 131 х.лв., за промяна в натуралните показатели – 80 х.лв., за обезщетения по НП 

“Оптимизация на вътрешната структура на персонала“ – 755 х.лв., за безплатен превоз на ученици до 16-г. 

възраст – 350 х.лв., за физическо възпитание и спорт – 16 х.лв., за стипендии за деца с изявени дарби и 

други стипендии – 33 х.лв., по различни програми на МОН за развитие на образованието – 606 х.лв., за 

преодоляване на пандемията от  Ковид-19 – 114 х.лв. и др. 

Функция „Здравеопазване”  – разходвани са общо 1 630 х.лв. за обезпечаване дейността на 2 детски 

ясли с млечни кухни, 38 бр. здравни кабинети в училищата и детските градини, 4-ма здравни  медиатори, 

Общинския съвет по наркотични вещества и Превантивно-информационния център и дейности, 

осъществявани от общината.  
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Разходваните средства в държавните дейности в размер на 1 461 х.лв. са предимно за заплати и 

осигуровки – 97,1% от общия разход.  

Издръжката на детските ясли и млечни кухни, осигурена от общински приходи, е в размер на 147 

х.лв., от които 61 х.лв. за храна и 62 х.лв. за вода, горива и енергия.  

Разходите за дейността на медиаторите са в размер на 41 х.лв., а на Общинския съвет по 

наркотични вещества и Превантивно-информационния център - 98 х.лв. 

През 2020 г. са закупени гръмоотвод, пасатор и фризер-ракла за ДЯ „Звездици“ и преносими 

компютри за ОбСНВ на обща стойност 13 х.лв. 

От местни приходи са осигурени и средства за дезакаризация и дезинсекция –13 х.лв. 

 

Функция “Социално осигуряване, подпомагане и грижи” - разходвани са общо 5 977 х. лв. за 

обезпечаване дейността на предлаганите социални услуги, за възнагражденията на персонала, нает по 

програми за временна заетост, за клубовете на пенсионери и инвалиди, асистенти за лична помощ, както и 

за присъдени издръжки и за компенсации за пътувания по вътрешноградския и междуселищен транспорт 

на различни категории лица. 

Средствата,  които  са изразходвани от социалните услуги – държавни дейности  през 2020 г. са 3 844 

х.лв., от които 3 х.лв. от дарения. За нуждите на звената са закупени ДМА за 68 х.лв. /компютри и 

устройства към тях, климатици, котел, конвектомат, автомобили и други дълготрайни материални 

активи/. 

Социалната услуга „Домашен социален патронаж“ е изцяло местна дейност, финансирана от 

общината. През 2020 г. разходите за нея са в размер на 818 х.лв., от които 355 х.лв. за издръжка, като най-

големи са разходите за храна – 257 х.лв. Закупените ДМА са за 21 х.лв. /климатик, лекотоварен автомобил, 

зеленчукорезачка и вертикален фризер/.  

За ползването на социалната услуга „Обществена трапезария” от социално–слаби лица са 

разходвани 48 х.лв., а за услугата „Асистенти за лична помощ“ – 1 159 х.лв. 

По национални програми за осигуряване на заетост през 2020 г. са разходвани 125 х.лв. 

За присъдени издръжки и за компенсации за пътувания по вътрешноградския и междуселищен 

транспорт на различни категории лица са изразходвани 156 х.лв., осигурени с държавен трансфер. 

 

Функция „Жилищно строителство, БКС и опазване на околната среда“ е изцяло местна дейност. 

Общият разход за функцията е в размер на 5 686 х.лв., като най-големи са отчетените разходи за дейност 

„Чистота” – 2 664 х.лв. Във функцията са отчетени и разходите за улично осветление – 309 х.лв., ремонти 

на сгради и инфраструктура – 1 590 х.лв., за управление на общинската собственост – 135 х.лв., за 

водоснабдяване и канализация – 31 х.лв., за озеленяване – 649 х.лв. и за екологични дейности – 308 х.лв. 

Част от дейностите се извършват от ОП „Паркстрой“ и ОП „Ремонтстрой“. По предложение на кметовете 

по бюджетите на селата са разходвани 116 х.лв. за ремонт на улици и 26 х.лв. за текущи ремонти. За 

основни ремонти на инфраструктурни обекти в гр. Разград и покриви на сгради в с.Липник и с.Островче 

са изразходвани 119 х.лв., за придобиване на оборудване, машини и съоръжения – 64 х.лв., за стопански 

инвентар – 29 х.лв., за изграждане на инфраструктурни обекти – 68 х.лв.  

 

Функция „Почивно дело, култура, религиозни дейности” –разходвани за годината 4 012  х.лв. 

Извършените разходи в държавните дейности са на стойност 1 952 х.лв., от които  44,7% за трудови 

разходи, 14,7% за издръжка и 0,4% за капиталови разходи на Регионална библиотека, Регионален 

исторически музей и Художествена галерия и 40,2% за субсидии на читалищата.  

Изразходвани са 65 х.лв. за дофинансиране на ДД, в т.ч. 21 х.лв. приходи на трите културни 

институции, от собствени приходи на общината за тях – 34 х.лв. и за дейност на читалищата – 10 х. лв. 

За общински дейности са разходвани 1 995 х.лв. или 82,3% от планираните разходи. Тук се отчитат 

разходите за дейността на Капански ансамбъл, Общински културен център, Общинско радио Разград, 

Зоокът, ОП „Обреден дом“ и средствата за обезпечаване на мероприятията от културния и спортния 

календар на общината. Придобитите ДМА за тези звена са за 246 х.лв. /моторни триони, компютърно 

оборудване и газов котел за ОП “Обреден дом“, конферентна система, камера и оборудване за Общинско 

Радио, климатик  и кавал за Капански ансамбъл, изграждане на алеи в Нов гробищен парк, алейно 

осветление около СЗ “Абритус“ и др./. Община Разград продължава да подпомага дейността на Театрално 

музикален център – гр. Разград, като поема издръжката на сградите на Общинския културен център и 

Филхармонията.  

 

Във функция „Икономически дейности и услуги“ са отчетени разходите на ОП „Разградлес“, ОП 

„Бизнес зона „Перистър“, ОП “Общински пазари Разград“, Приюта за безстопанствени животни, 
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разходите по проекти на общината, разходите за зимно поддържане и снегопочистване, разходите за 

нерентабилни линии в транспорта и др. 

 Общият размер на отчетените разходи е 4 360 х.лв., което е 75,1% от плана. Разходите за 

нерентабилни линии в транспорта са единствената държавна дейност във функцията и за нея са 

разходвани 113 х.лв.  

Разходите за местните дейности са в размер 4 247 х.лв., от които за зимно поддържане и 

снегопочистване на общинските пътища са изразходвани 204 х.лв., за дейностите на ОП “Разградлес“ – 1 

893 х.лв.,  на ОП „Бизнес зона „Перистър“–  254 х. лв., на ОП “Общински пазари Разград“ – 200 х. лв., на 

Приюта за безстопанствени животни – 253 х.лв.   

 

Към 31.12.2020 г. Община Разград няма просрочените задължения. Просрочените вземания са  1 001 

х.лв., от които 281 х.лв. са начислени суми по образувани изпълнителни дела и неустойки и 150 х.лв. 

лихви.  

 

 III. Изпълнение на капиталови разходи 

 

 Разчетът за капиталови разходи на Община Разград за 2020 г. е на стойност 12 447 х.лв., 

включващ всички източници на финансиране. Реално отчетените капиталови разходи към 31.12.2020 г. 

възлизат на 7 295 х.лв., в т.ч. финансирани с целеви трансфери – 1 529 х.лв., с  преходен остатък от 2019 г. – 

386 х.лв., със собствени средства –  795 х.лв., с други източници на финансиране – 25 х.лв. и със средства от 

Европейския съюз – 4 560 х.лв. Усложнената епидемична обстановка доведе до нереализиране на голяма 

част от заложените обекти в капиталовата програма. 

Планът е коригиран с допълнителни средства от ПУДООС за селата Гецово, Благоево, Раковски, 

Топчии, Побит камък, Дянково и Липник, за ПГССХВТ “А. Кънчев“ гр. Разград в размер на 43 х.лв. 

 

Някои от важните за общността обекти  през 2020 г. са: 

- основен ремонт на улици в град Разград за 83 х.лв.; 

- основен ремонт на покриви на сградата на ХГ „Проф.И.Петров“, на кметство с. Островче и 

здравна служба с. Липник – 23 х.лв.; 

- основен ремонт на шадраван на ул. „Васил Левски“ – 20 х.лв.; 

- основен ремонт на път RAZ 2116/II-49, Манастирско - Разград - Островче - до границата общини 

/Разград - Лозница/ - Сейдол – 170 х.лв.; 

- основен ремонт на път RAZ 118/II-49, Разград - Киченица/ж.п. гара Разград - Раковски - Киченица 

– 170 х.лв.; 

- изграждане на улична водопроводна мрежа и улична канализация по улици в гр. Разград, в с. 

Дянково и с. Недоклан – 31 х.лв. /основната част от дейностите продължават и през 2021г./; 

- изграждане на детски, спортни и фитнес площадки – 36 х.лв.; 

- изграждане на достъпна среда, алейно осветление, вертикална планировка и водоплътен тротоар 

около Спортна зала „Абритус“ – 178 х.лв.; 

- изграждане на пешеходни алеи в Нов гробищен парк - Разград – 30 х.лв.; 

- изграждане на система за видеонаблюдение с обхват територията на кафе-аператив и нощен клуб 

„Сохо“, хотел „Картун“, кооперативен пазар ж.к. „Орел“, кръстовището на бул. „България“ и ул. 

„Бузлуджа“– 13 х.лв.; 

- вертикална планировка и подход към физкултурен салон за ПГПЧЕ „Екзарх Йосиф“  и ОУ „Н. Й. 

Вапцаров“ – 64 х.лв.; 

- присъединяване към Електроразпределение Север и преместване на кабел на социални 

жилища(проект „Изграждане на социални жилища за настаняване на малцинствени и социално-слаби 

групи в квартал „Орел“, отговарящи на съвременните изисквания) – 29 х.лв.; 

 

Разпределението на средствата за капиталови разходи по източници на финансиране, параграфи и 

обекти е видно от Приложение № 3. 

 

В структурата на отчета на общинския бюджет се включват взаимоотношенията с общинските 

предприятия: ОП „Ученическо столово хранене и почивно дело”, ОП „Разградлес”, ОП „Паркстрой”, ОП 

„Бизнес зона ”Перистър”, ОП „Обреден дом”, ОП „Ремонтстрой” и  ОП «Общински пазари Разград» 

/Приложения № 4.1-4.7/. 

 

Отчетът на изпълнението на бюджета по кметства е даден в Приложение № 7. 
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IV. Информация за финансовите показатели по чл. 94, ал. 3, т. 1 и т. 2 от ЗПФ към 31.12.2020 г. 

Съгласно чл.128, ал.1 от Закона за публичните финанси /ЗПФ/, не се допуска поемането на 

ангажименти за разходи от кметовете на общини, ако общината не е привела показателите си за поети 

ангажименти и задължения за разходи в съответствие с ограниченията по чл.94, ал.3, т.1 и 2. 

Показателите на Община Разград по чл.94, ал. 3, т.1 и т.2 от Закона за публичните финанси към 

31.12.2020 г. са в рамките на допустимото, а именно: 

1. Наличните към 31.12.2020 г. задължения за разходи са 1 073 240 лв. или 2,4% от 

средногодишните разходи за последните 4 години (2017-2020 г.) при ограничение от 15%. 

2. Наличните ангажименти за разходи към 31.12.2020 г. са 9 431 018 лв. (без наличните към края на 

2020 г. поети ангажименти за разходи по сключени договори от общината през 2019 г. и 2020 г. за 

извършвани услуги по чл.62 от Закона за местните данъци и такси в размер на 12 525 956 лв.) или 20,9% от 

средногодишните разходи за последните 4 години (2017-2020 г.) при ограничение от 50%. 

 

V. Отчет за състоянието на общинския дълг към 31.12.2020 г. (Приложение 5). 

През 2020 г. Община Разград е теглила един кредит от Фонд „ФЛАГ“ за плащания по проект. 

Удължен е срока на сключен през 2019 г. договор за кредит с Фонд „ФЛАГ“. Обслужването на вече 

усвоения кредит от Банка ДСК /SG „Експресбанк“/ е извършвано съгласно погасителния му план. 

 Банка ДСК /SG „Експресбанк“/ 

Съгласно Решение № 583/24.06.2014 г. на Общински съвет Разград, Община Разград сключва 

договор за дългосрочен банков кредит № 597/11.12.2014 г. за инвестиционни проекти на стойност 

7 000 х.лв. През 2020 г. са внесени 700 х.лв. главница, 88 х.лв. лихви и 21 х.лв. годишна такса за управление 

на кредита. Остатъкът към 31.12.2020 г. е 2 800 х.лв., а срокът за погасяване е м.12.2024 г. 

 Фонд „ФЛАГ“ 

Съгласно Решение № 753/30.07.2019 г. на Общински съвет Разград, Община Разград сключва 

договор за краткосрочен кредит № 1116/03.10.2019 г. за съфинансиране на проект „Ремонти, обновяване на 

материално-техническата база и мерки за енергийна ефективност в образователните институции на 

територията на гр.Разград“ на стойност 6 262 х.лв. Заемът е със срок на усвояване до 31.12.2019 г. и срок за 

погасяване - 25.08.2020 г. С Анекс № 1/18.12.2019 г. е удължен срокът на усвояване на суми по кредита до 

29.03.2020 г. След Решение на ОбС Разград № 141/28.07.2020 г. с Анекс № 2/03.08.2020 г. към договора е 

удължен срокът за погасяване на главницата по кредита на 25.02.2021 г., а с Анекс № 3/05.02.2021 г. - на 

25.12.2021 г.  През 2020 г. са усвоени 2 523 х.лв. и са извършвани погашения в размер на 2 006 х.лв. 

Разходите по дълга са 115 х.лв. за лихви и 1,2 х.лв. за др.разходи. Остатъчния размер на дълга към 

31.12.2020 г. е 3 734 х.лв. 

С Решение № 175 по Протокол № 14/27.10.2020 г. от заседание на Общински съвет гр.Разград е 

подписан договор за краткосрочен кредит с „ФЛАГ”ЕАД № 1215/30.11.2020 г. за финансиранe на проект 

”Основен ремонт и въвеждане на мерки за енергийна ефективност в сграда общинска собственост и 

изграждане на Център за работа с деца на улицата”.  Размерът на кредита е 577 х.лв. Заемът е със срок на 

усвояване до 31.01.2021 г. и срок за погасяване - 25.10.2021 г. През 2020 г. са усвоени 495 х.лв. и не са 

извършвани погашения. Разходите по дълга са 0,2 х.лв. за лихви и 0,2 х.лв. за др.разходи. Остатъчния 

размер на дълга към 31.12.2020 г. е 495 х.лв. 

Съгласно чл.32, ал.1 от ЗПФ годишният размер на плащанията по общинския дълг за всяка община 

във всяка отделна година не може да надвишава 15 на сто от средногодишния размер на собствените 

приходи и общата изравнителна субсидия за последните три години, изчислен на базата на данни от 

годишните отчети за изпълнението на бюджета на общината. 

Съотношението на плащанията на общинския дълг на Община Разград за 2020 г. е 4,4% и отговаря 

на изискването по чл.32.ал.1 от ЗПФ. 

 

 VI. Отчет за изпълнението на сметките за средствата от Европейския съюз за периода 

01.01.2020 г. - 31.12.2020 г. (Приложение 6). 

 

В периода 01.01.2020 г. – 31.12.2020 г. разходите по проекти са на обща стойност 7 065 х.лв., от които 

по: 

ОП „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020 г. 

 проект „Подкрепа на работещите в системата на здравеопазването в условията на заплаха за 

общественото здраве от COVID - 19“ – 13 х.лв.; 

 проект „Приеми ме 2015“– 398 х.лв.; 

 проект "Превенция на социалното изключване и намаляване на бедността сред децата от 

Община Разград"– 223 х.лв.; 
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 проект "Патронажна грижа за възрастни и лица с увреждания" – 382 х.лв.; 

 проект "Обучения и заетост за младите хора" – 596 х.лв. 

ОП „Региони в растеж“ 2014 – 2020 г. 

 проект "Подобряване на административния капацитет на Община Разград за изпълнение на 

Приоритетна ос 1 "Устойчиво и интегрирано градско развитие"  – 4 х.лв.; 

 проект „Ремонти, обновяване на материално-техническата база и мерки за енергийна 

ефективност в образователните институции на територията на гр. Разград“ – 2 384 х.лв.; 

 проект „Изграждане на социални жилища в ж.к.“Орел“ – 459 х.лв.; 

 проект „Изграждане на Център за работа с деца на улицата“ – 849 х.лв.; 

 проект „Подкрепа грижите за деца“ – 271 х.лв. 

ОП „Околна среда 2014 - 2020“ 

 проект „Проектиране и изграждане на компостираща инсталация и инсталация за 

предварително третиране на битови отпадъци за общините от РСУО Разград“ – 922  х.лв. 

ОП „Добро управление“ 

 проект "Осигуряване функционирането на Областен информационен център Разград" – 100 

х.лв. 

ОП „Наука и образование за интелигентен растеж“ 2014 - 2020 

 проект „Подкрепа за успех“ – 215 х.лв.; 

 проект  „Активно  приобщаване  в  системата  на  предучилищното  образование“ – 135 х. лв. 

 проект „Образование за утрешния ден“ – 45 х.лв.; 

 проект „Нов шанс“ - 4 х.лв. 

Проект „Еразъм+“ – 34 х.лв. 

Държавен фонд „Земеделие“ 

 проект „Училищно мляко“ – 31 х.лв. 

 

За всички проекти са изготвени финансови отчети, които са неразделна част от годишния отчет за 

касово изпълнение на бюджета за 2020 г. Обобщеният отчет на сметките за средства от Европейския съюз е 

даден в Приложение № 6. 

 

Към 31.12.2020 г. по набирателните сметки има наличност 1 184 х.лв. 

 

Сборният отчет на общинския бюджет за 2019 г. е съставен по пълна бюджетна класификация и е 

представен в  Министерство на финансите и в Сметната палата в определените срокове.  

 

Протоколът от общественото обсъждане на отчета на бюджета към 31.12.2020 г. на Община 

Разград, проведено на 17.06.2021 г. от 17,30 часа в кафе“Зайо Байо“ е Приложение № 8. 

 

Съгласно разпоредбата на чл.140, ал.1 от Закона за публичните финанси /ЗПФ/, Кметът на 

общината изготвя годишния отчет за изпълнението на бюджета по показателите, по които е приет, 

придружен с доклад, и в срок до 31 август на следващата бюджетна година го внася за приемане от 

Общинския съвет. 

Годишният отчет на Община Разград към 31.12.2020 г., приложен към настоящото решение, е 

изготвен съгласно изискванията на чл.45, ал.1 и чл.140, ал.1 и ал.2 от ЗПФ и чл.43 от Наредба № 15 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза и за 

съставяне, приемане, изпълнение  и отчитане на общинския бюджет. 

Съгласно изискванията на чл.140, ал.4 от ЗПФ и раздел II от Наредба № 23 на Общински съвет 

Разград за реда и начина за провеждане на публични обсъждания е проведено обществено обсъждане на 

отчета за изпълнение на бюджета. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.140, ал. 1, ал.5 и ал.6 от Закона за публичните финанси, 

чл.44, ал.2 и ал.3 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение  и отчитане на 

общинския бюджет, Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 22  гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                                         Р Е Ш И:  
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1. Приема отчета за изпълнение на бюджета на Община Разград за 2020 г., както следва: 

   1.1. Планови показатели: 

                   1.1.1. По прихода                                   61 947 761 лв. 

/разпределени по параграфи съгласно Приложение № 1/ 

                   1.1.2. По разхода                                  61 947 761 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи съгласно 

Приложение № 2, вкл. от №2.1 до № 2.9/ 

    1.2. Отчетни показатели:    

      1.2.1. По прихода                                    60 283 676 лв. 

/разпределени по параграфи съгласно Приложение № 1/ 

                   1.2.2. По разхода                        52 653 244 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи в  

Приложение № 2, вкл. от №2.1 до № 2.9/ 

                   1.2.3. Остатък в края на периода        7 630 432 лв. 

2. Приема разчета за финансиране на капиталовите разходи на Община Разград – 

план/отчет от 01.01.2020 г. до 31.12.2020 г. /Приложение № 3/. 

3. Приема финансовите сметки на общинските предприятия към 31.12.2020 г. /Приложения 

№ № 4.1-4.7/. 

4. Приема годишен отчет за състоянието на общинския дълг към 31.12.2020 г. /Приложение 

№ 5/. 

5. Приема  отчета  за  изпълнение  на  сметките  за  средствата  от  Европейския  съюз  за 

2020 г. /Приложение № 6/. 

             6. Приема отчета за изпълнение на бюджета по кметства към 31.12.2020 г. 

/Приложение № 7/. 

7. Приема отчета за лимитирани разходи: 

    7.1. Представителни разходи       9 715 лв. 

7.1.1. На Кмета на Община Разград                            9 163 лв. 

7.1.2. На Председателя на Общински съвет Разград                   552 лв. 

    7.2. За отпускане на помощи за лечение    32 644 лв. 

 7.2.1. За еднократна помощ за лечение     9 668 лв.  

 7.2.2. За подпомагане на двойки, семейства и  

лица с репродуктивни проблеми               22 976 лв. 

    7.3. За помощи за погребение на починали граждани  10 728 лв.   

 

Настоящото решение да се публикува на интернет страницата на Община Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областния управител на 

Област Разград  в 7 /седем/ дневен срок от приемането му. 

 

 

/Приложения от №1 до №9 са неразделна част от Решение №317 и са приложени към 

протокола в отделен файл./ 

 

 

С Т А Т И Я  9 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№253.  

Докладна записка от Полина Тодорова Иванова - зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Извършени  корекции  по  бюджета  на  Община  Разград  през 

първото тримесечие на 2021 г. 
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Госпожо Иванова, моля да представите докладната записка в най-важните и 

параметри.  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници,  

Докладната записка касае извършените  корекции  по  бюджета  на  Община  

Разград  през първото тримесечие на 2021 г. Направени са 9 броя корекции в размер на 

1596 лв. от постъпили дарения, 1 корекция от резервирания бюджетен кредит за 1950 лв. 

и 8 бр. заповеди на кмета на Община Разград за корекции по параграфи касаещи 

собствения бюджет на общината и бюджетите на второстепенните разпоредители с 

бюджет, които не работят по системата на делегираните бюджети. 15 броя заповеди на 

ръководителите на второстепенни разпоредители с бюджет работещи по системата на 

делегирани бюджети.  

Предвид гореизложеното предлагам общински съвет да одобри  промените  по  

общинския  бюджет  за  първото  тримесечие на 2021  г., съгласно Приложение № 1 към 

настоящото решение.  

Благодаря, завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  

Докладната записка бе разгледана във всички постоянни комисии и вече чухме 

информация за становищата на тези комисии.  

Пристъпваме към обсъждане. Има ли желаещи съветници да изразят становище? 

Не виждам желаещи. За това преминаваме към гласуване, което пак следва да бъде 

поименно.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

27.07.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти Не участва   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

16. Милен Йоргов Минчев +   
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17. Мирослав Цанев Маринов Не участва   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков Отсъства   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 318 

В изпълнение изискванията на чл.124, ал.2 от Закона за публичните финанси 

промените по общинския бюджет се одобряват от Общинския съвет, с изключение 

на: 

 Промени по чл.56, ал.2 от Закона за публичните финанси – в резултат на 

получени като трансфер или временен безлихвен заем средства от държавния 

бюджет и от други бюджети и сметки; 

 Промени по чл.125, ал.1, т.1 от Закона за публичните финанси – за 

дейностите на делегиран бюджет. 

През първото тримесечие на 2021 г. са получени 9 бр. дарения в размер на 1 

596 лв., които се разходват според волята на дарителите. 

Извършена е 1. корекция от резервирания бюджетен кредит за 1 950 лв. 

Издадени са 8 бр. заповеди на Кмета на Община Разград за корекции по 

параграфи, касаещи собствения бюджет на общината и бюджетите на 

второстепенните разпоредители с бюджет, които не работят по системата на 

делегираните бюджети и 15 бр. заповеди на ръководителите на второстепенните 

разпоредители с бюджет, работещи по системата на делегираните бюджети. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6, ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.124, ал.2 от 

Закона за публичните финанси, Общински съвет Разград, след поименно гласуване 

с 21  гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
 

                                                         Р Е Ш И: 
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1. Одобрява  промените  по  общинския  бюджет  за  първото  тримесечие 

на 2021  г., съгласно Приложение № 1 към настоящото решение.      

            

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от приемането му.       

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд–Разград. 

 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №318 и е приложено към 

протокола в отделен файл./ 
 

 

С Т А Т И Я  10 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги,останаха ни две докладни записки. И сега пристъпваме към предпоследната 

докладна записка с вх.№254.  

Докладна записка от Руска Димитрова Вътева-зам.-кмет на Община Разград 

 Относно: Предложение за актуализиране на Списък на средищните детски 

градини и училища в община Разград за учебната 2021/2022 година. 

Госпожо Вътева, моля да представите докладната записка. 

 

             Г-жа Руска Вътева-зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Съгласно Постановление №128/29.06.2017 г. на Министерски съвет, списъка на 

средищните детски градини и училища се актуализира ежегодно по мотивирано 

предложение на кмета на общината след решение на общински съвет, след което кметът 

следва да внесе това мотивирано предложение до Министерството на образованието. 

Предлагам на вашето внимание да приемете такава актуализация на списъка на 

средищните детски градини  и училища в община Разград за учебната 2021/2022 година, 

която включва седем училища и една детска градина: Основно училище „Васил Левски“, 

гр. Разград; Основно училище „Никола Икономов“, гр. Разград; Основно училище 

„Никола Йонков Вапцаров“, гр. Разград; Основно училище „Отец Паисий“, гр. Разград; 

Средно училище „Христо Ботев“, гр. Разград; Основно училище „Кирил и Методий“, с. 

Киченица,  Основно училище „Д-р Петър Берон“, с. Осенец и Детска градина „Здравец“, 

с. Гецово, община Разград.  

За пътуващите до тези седем училища и детски градина е осигурен транспорт и 

самите училища и детската градина осигуряват възможности за целодневна организация 

на учебния процес и обедно хранене на учениците. Предлагам да утвърдите този списък.  
  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка бе разгледана и  обсъдена от ПК по образование и наука и ПК 

по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 
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гражданите и връзка с неправителствените организации и съветниците вече бяха 

информирани за становищата на тези комисии. За това преминаваме към обсъждане и 

след това гласуване. Има ли желаещи съветници да изразят становище? Не виждам. За 

това преминаваме към гласуване, което ще бъде с вдигане на ръка.  

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 319 

 

Съгласно приетото на основание чл. 53, ал. 6 от Закона за предучилищното и 

училищното образование Постановление № 128/29.06.2017 г. на Министерски съвет 

за определяне на критерии за включване в Списъка на средищните детски градини 

и училища списъкът на средищните детски градини и училища се актуализира 

ежегодно по мотивирано предложение на кмета на общината след решение на 

общинския съвет. Това налага необходимостта Общински съвет Разград на свое 

заседание да приеме Списък на средищните детски градини и училища в община 

Разград за учебната 2021/2022 година. В изпълнение разпоредбите на чл. 3, ал. 1 и 

ал. 2 от Постановлението, след решението на Общински съвет Разград, кметът на 

Община Разград следва да внесе мотивирано предложение до Министерството на 

образованието и науката в срок до 10 септември 2021 година. 

В съответствие с разпоредбата на чл. 1 от Постановлението за средищна 

детска градина по смисъла на чл. 53, ал. 1 от Закона за предучилищното и 

училищното образование се определя общинска детска градина или част от нея в 

друго населено място, в която се обучават най-малко 4 деца в задължителна 

предучилищна възраст от други населени места, в които няма детска градина или 

училище, което да организира задължително предучилищно образование, и която за 

тези деца е на най-малко разстояние, измерено по асфалтирана пътна мрежа, в 

друго населено място. 

Съгласно чл. 2 от Постановлението за средищно училище по смисъла на чл. 

53, ал. 2 от Закона за предучилищното и училищното образование се определя 

държавно или общинско училище по чл. 38, ал. 1, т. 1, 2, 4 и 5 от Закона за 

предучилищното и училищното образование – начално, основно, обединено или 

средно училище, в което се обучават най-малко 10 ученици в задължителна 

училищна възраст от други населени места, в които няма училище и за които това е 

училището, осъществяващо обучение в съответния клас и намиращо се на най-

малко разстояние, измерено по асфалтирана пътна мрежа.   

На основание чл. 5, ал. 1, изр. първо от Постановлението за пътуващите деца и 

ученици до средищна детска градина и средищно училище се осигурява безплатен 

транспорт. 

Територията на община Разград обхваща 22 населени места. В 15 от тях няма 

действащи училища, а в 12 - няма функциониращи детски градини, поради което 

подлежащите на задължително предучилищно и училищно образование в тези 

селища пътуват до населени места, в които има детска градина или училище, което 

осъществява обучение в съответната група или в съответния клас.  

С Решение № 856 от 26 ноември 2020 г. на Министерски съвет за приемане на 

Списък на средищните детски градини и училища в Република България, седем 
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училища и една детска градина от община Разград са включени в Списъка за 

изминалата 2020/2021 учебна година: Основно училище „Васил Левски“, гр. 

Разград; Основно училище „Никола Икономов“, гр. Разград; Основно училище 

„Никола Йонков Вапцаров“, гр. Разград; Основно училище „Отец Паисий“, гр. 

Разград; Средно училище „Христо Ботев“, гр. Разград; Основно училище „Кирил и 

Методий“, с. Киченица,  Основно училище „Д-р Петър Берон“, с. Осенец и Детска 

градина „Здравец“, с. Гецово, община Разград. 

За учебната 2021/2022 година горепосочените училища и детска градина от 

община Разград отговарят на критериите за средищно училище и средищна детска 

градина. 

За пътуващите до седемте училища и детската градина деца и ученици е 

осигурен подходящ и безопасен транспорт, с цел опазване живота и здравето на 

децата в задължителна предучилищна и училищна възраст, което е предпоставка за 

задържане на семействата в малките населени места и ограничаване на миграцията 

към общинския център. Горецитираните училища и детска градина осигуряват 

възможности за целодневна организация на учебния ден и обедно хранене на 

учениците. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2  и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 3, ал. 1 и ал. 

2 от Постановление № 128/29.06.2017 г. на Министерски съвет за определяне на 

критерии за включване в Списъка на средищните детски градини и училища, 

Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                    Р Е Ш И: 

 

1. Приема актуализиране на Списъка на средищните детски градини и 

училища за учебната 2021/2022 година, съгласно Приложение № 1, неразделна част 

от настоящото решение, включващ следните училища и детска градина:  

 Детска градина „Здравец“, с. Гецово, община Разград; 

 Основно училище „Васил Левски“, гр. Разград; 

 Основно училище „Никола Икономов“, гр. Разград; 

 Основно училище „Никола Йонков Вапцаров“, гр. Разград;  

 Основно училище „Отец Паисий“, гр. Разград;  

 Средно училище „Христо Ботев“, гр. Разград; 

 Основно училище „Кирил и Методий“, с. Киченица;  

 Основно училище „Д-р Петър Берон“, с. Осенец. 

 

2. Възлага на кмета на Община Разград да внесе мотивираното предложение в 

Министерството на образованието и науката в срок до 10 септември 2021 година. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административния съд Разград. 
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Приложение № 1: Списък на предложените за средищни детски градини и 

училища в община Разград за учебната 2021/2022 година – изготвен на основание на 

прогнозни данни от директорите на детските градини и училищата към 28.06.2021 г. 

 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №319 и е приложено към 

протокола в отделен файл./ 

 

 

С Т А Т И Я  11 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към последната докладна записка, която е внесена от мен, като 

председател на общинския съвет с вх.№ 255. 

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев –Председател на Общински съвет-

Разград 

 Относно: Даване разрешение на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград за 

провеждане на търг с явно наддаване за отдаване под наем на кабинети за 

извършване на медицинска дейност. 

Уважаеми колеги, знаете, че регулярно общинския съвет дава разрешения или се 

произнася по исканията на ръководството на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград, като 

общинско-търговско дружество за провеждане на такива процедури. Това е същината на 

докладната записка и проекта за решение, който представям пред Вас. 

Тази докладна записка беше обсъдена от ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложени на гражданите и връзка с неправителствените организации, 

които я подкрепиха и вече  имаме информация.  

Има ли някой съветник, който желае да изрази становище? Заповядайте, господин 

Анастасов. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Първо въпрос след това становище. Тоя търг може би в края на август или 

началото на септември по коя наредба ще се проведе? По старата Наредба №3 или по 

новата?  
 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

В момента в който влезе  в действие Наредба №3, която приехме, всички действия 

вече трябва да се съобразяват с нея. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Тогава имам становище да се промени точка 2 от решението с новата наредба, 

която наименованието на наредбата е ново и члена, който вече е цитиран 34 не е валиден, 

а да бъде чл.49 ал.1 и чл. 50 ал. 1, т.1 и т.2.и ал 2 т.1. Ако приемате това.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Сега влизаме в един повод за размисли, нашата Наредба №3 ние я гласувахме, 

но тя все още не е влязла в сила и сега гласуваме това решение.  Господин Анастасов и 
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моля и господин Монев, можем ли да излезем от този по специфичен случай без да 

посочваме текстовете, а само да посочим, че търгът с явно наддаване за отдаване под 

наем на кабинетите да се проведе при спазване изискванията на Наредба №3.  

Колеги, с общи усилия с господин Анастасов, като му благодаря за точното и 

навременно отбелязване на тези неща.  

Има ли някой желаещ да изрази становище? Ако не, аз като вносител като се 

съгласявам с аргументите на господин Наско Анастасов, правя предложение за една 

корекция т.2 да изглежда така: Търгът с явно наддаване за отдаване под наем на 

кабинетите по т. 1 да се проведе при спазванията на Наредба № 3 и със изписване на 

наименованието на наредбата.  Не е порок ако не сме посочили точните членове и 

алинеи. Ние казваме да се спазва наредбата.  

Колега Анастасов, при това положение мисля, че ще решим проблема, така че като 

вносител уточнявам предложението за диспозитив. Други съображения има ли, колеги? 

Няма. Тогава преминаваме към гласуване, като моля да вземете предвид, че с това 

уточнение така изглежда сега вече и самият проект за решение и  диспозитива.  

 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Наско Анастасов не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Махаме го, въобще няма да има членове и алинеи, казваме само наредба. Колеги, 

ако няма други желаещи ще се произнесем с гласуване по така уточнения проект за 

решение и произнасянето ще бъде с поименно гласуване.  
 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

27.07.2021 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Ивайло Георгиев Димитров +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Левент Али Апти +   

14. Любомир Асенов Райчев +   

15. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   
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16. Милен Йоргов Минчев Не участва   

17. Мирослав Цанев Маринов +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков Отсъства   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостина Цветанова Иванова +   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 320 

 

В баланса на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград е включена сграда находяща 

се на ул. „В.Левски“ № 1, в която се помещават кабинети за извършване на 

медицинска дейност. 

Получено е писмо с вх.№ 245/12.07.2021г. от Управителя на „ДКЦ I Разград“ 

ЕООД гр. Разград, с което ни уведомява, че на 25.09.2021 г. изтичат договорите за 

наем на два кабинета, предвид което е направено искане до Общински съвет 

Разград за приемане на решение за провеждане на търг с явно наддаване за 

отдаване под наем на кабинети с №№33 и 52 с предназначение за извършване на 

медицински дейности. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и чл. 22, ал. 1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 33, ал. 1, чл. 

34, ал. 1 и ал. 2, т. 1 и чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за упражняване правата на собственост от Община Разград в 

търговски дружества и публични предприятия с общинско участие в капитала, за 

участието на общината в граждански дружества, както и за изпълнението на местни 

дейности и услуги чрез общински предприятия и Писмо с вх.№ 245/12.07.2021г.  от 

Управителя на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр. Разград, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване с 26 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                    Р Е Ш И: 
 

1. Дава разрешение на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград  да проведе търг 

с явно наддаване за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ години на кабинети: 
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1.1Кабинет №33, ет.3, северно изложение, с площ от 14.60 кв.м. Граничи в 

дясно с кабинет №34 /ревматологичен кабинет на ДКЦ1 Разград ЕООД/, в ляво със 

сервизно помещение. Кабинетът е предназначен за извършване на медицинска 

дейност. 

1.2.Кабинет №52,ет.4,северно изложение, с площ14.30кв. Граничи в дясно със 

складово помещение на ДКЦ Разград ЕООД, в ляво с кабинет №51-пулмологичен 

кабинет. Кабинетът е предназначен за извършване на медицинска дейност. 

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем на кабинета по т. 1 да се 

проведе при спазване Наредба № 3 на Общински съвет Разград за условията и реда 

за упражняване правата на собственост от Община Разград в търговски дружества 

и публични предприятия с общинско участие в капитала, за участието на общината 

в граждански дружества, както и за изпълнението на местни дейности и услуги чрез 

общински предприятия, като началната тръжна наемната цена  да бъде съобразена 

с Приложение № 1 към Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост. 

3. Възлага на Управителя на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград 

изпълнението на решението по т. 1 и т. 2. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред Административен 

съд Разград. 
 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, с това изчерпахме докладните записки. 

 

ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И сега съгласно дневния ред, ще ви информирам накратко за това, какви материали 

са постъпили от  последната сесия, а някой от тях са били предоставени на комисиите. 

Постъпила е една препоръка от омбудсмана на Република България, която касае 

задължението на общинските съвети да уредят и регламентират избора на така 

наречените кметски съветници по села. Предоставена е тази препоръка на ПК  по 

законност, превенция на корупцията , контрол на решенията, предложени на гражданите 

и връзка с неправителствените организации  и тя ще се занимае. Постъпило е писмо от 

господин  Добрев относно жалбата на Силвана Николаева Иванова, за която си спомняте, 

че е претърпяла произшествие с автомобила си на една от улиците в Разград и се 

информира Общински съвет, че общинската администрация не е констатирала някакви 

основания за отговорност на общината. Гражданката информира за това становище. 

Постъпила е молба от председателя на настоятелството читалище „Делиорман 2014“ 

госпожа Хабибе Расим относно въпрос за предоставяне на обработваема земеделска земя 
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на читалище „Делиорман 2014“. Молбата е разпределена на постоянни комисии и тя 

също е на вниманието на администрацията. От ръководителя на същото читалище 

госпожа Хабибе Расим е постъпил сигнал и предложение за поставяне на климатик в 

помещение, което се ползва от читалището. Разпределена е молбата  така както следва по 

нашия правилник. Постъпил е отчет за дейността на  комисията за финансово 

подпомагане на лица и двойки с репродуктивни проблеми на територията на гр. Разград 

и само за информация ще ви кажа, че са одобрени пет двойки и са подпомогнати с пари в 

размер 2500 лева и има общо издадени плащания направени за 6 367 лева. Постъпила е 

молба от фирма  „НИК ИНВЕСТ 2001“ЕООД представлявана от Пламен Пенчев за 

преразглеждане на въпросите за плащане на наеми и други такси свързани с пандемията 

на търговския обект, който стопанисва господин Пенчев.  Постъпило е искане от 

жителите на село Островче, които информират, че в резултат на бурята на 01.07.2021г. е 

била силно повредена уличната инфраструктура и поставят въпроса с молба за решаване 

на проблема по ремонта на улицата. Разпределена е молбата на комисии. Тя е на 

вниманието на общинска администрация. Постъпило е писмо от директора на 

регионалната библиотека „Проф. Боян Пенев“, който информира за подобен проблем. В 

следствие на бурята и проливните дъждове са причинени сериозни увреждания на 

библиотеката и той дава информация какво е увредено и също моли за съдействие и 

решаване на въпроса. За информация само ще ви кажа, че библиотеката е един от 

обектите, които ще бъдат сериозно ремонтирани с приетите решения на общински съвет. 

Постъпило е искане от жителите на „ Бул. Бели Лом“35 вх. Б, с която молят да бъдат 

вкючени в списъка на потърпевшите от бурята, защото високите клони на едно дърво 

засегнали покрива на жилищния блок и следват подписи на десет граждани на град 

Разград. Постъпило е писмо от господин  Добрев, в което той ни информира , че молбата 

на Методи Ботровлиев  председател  на  Сдружение СК по динамична стрелба“ Дръзки“ , 

гр. Разград е разгледана от общинската администрация и не са намерени основания за 

удовлетворяване  на молбата за осигуряване на парични средства свързани с прояви на 

този клуб. Постъпило е писмо от „МБАЛ„ Св. Иван Рилски“-Разград“ АД за провеждане 

на общо събрание на акционерите по което ние се занимавахме. От директора на ОД „ 

ЗЕМЕДЕЛИЕ“- гр. Разград  до председателя на общински съвет гр. Разград е постъпило 

писмо от  ТП ДЪРЖАВНИ ЛОВНО СТОПАНСТВО „ВОДЕН- ИРИ ХИСАР“  в което те 

изявява желание  да участват в процедурата за ползване на на определени масиви, явно 

се касае за масиви, които включват общинския горски фонд и това писмо ще бъде 

разгледано от постоянната комисия по околна среда,селско,горско, водно и ловно 

стопанство, също и общинска администрация. Представен е отчет за дейността на ДКЦ 1 

Разград ЕООД  за финансовото състояние през първото тримесечие на 2021 г., който е на 

разположение във звеното. И две жалби има , касаещи детската градина в с. Гецово. Те са 

от г-н Орлин Асенов Томов и адв. Мариела Томова в които те поставят конкретни 

проблеми свързани със състоянието на детската градина в с. Гецово. Разпределени са 

тези жалби по комисии. Те са предмет на внимание и на общинската администрация и 

мога да ви информирам че по тях вече се работи. Имаме писмо искане от ЕТ“ ЖЕНИ-

КОЛЬО НИКОЛОВ“ с което той поставя проблеми свързани с дейността на фирмата в 

условията на пандемия,каквито писма бяха представени от други търговци   Писмо 

имаме от асоциацията по ВиК за провеждане на извънредно общо събрание по което се 

занимахме и писмо от господин Добрев, с което той дава подробна информация за 

проблеми поставени от директора на средношколското  общежитие господин Евгени 
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Драганов, които проблеми бяха разгледани от постоянните комисии и е дадена 

информация как следва да се уредят поставените въпроси свързани с плащане на  

задълженията по такса смет, данък върху  недвижимите имоти и стопанисването на 

сградния фонд. На вашето внимание сме представили и информация за дейността на 

общински съвет и неговите комисии за периода 1.12 2020г.до 30.06. 2021г.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Уважаеми съветници, като ви благодаря за деловата работа в 15:20 часа поради 

изчерпване на дневния ред закривам заседанието на общинския съвет и искам само да ви 

информирам, че най вероятно и през август ще имаме заседание, което ще бъде както е в 

нашия правилник последния вторник на август.Това е 31-ви август, за което ще бъдете 

информирани своевременно. Желая приятен ден. 

 

 

 

 

 
                                                    ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                                 /Стоян Ненчев/ 

 

 

                                      ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                         /Свилена Дечева/ 

 
 

 


